
 



GOVERN BALEAR

onsellcria de Governació

LLIBRE D'ACTES DE LES SESSIONS DEL

PLE DE L'AJUNTAMENT

1994

EI present llibre d'Actes consta de

cent-vint-i-sis fois útils enquadernats,

numerats i legalitzats cada un d'ells amb

la rúbrica del President i el segell de la

Corporació.

DILIGENCIA D OBERTURA:

Esporles, 31 de desembre de 1994.

EL SECRETARI,
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GOVERN BALEAR

Conselleria Adjunta a la Presidència
Direcció General d'Interior

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINARIA

ACTA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT

EL DIA 25 DE GENER DE 1994

Membres assistents:

Sr. Joan Ferrà Capllonch
Srr Francisco Ferrés Serrat

Sr. Sebastián Gutiérrez Rodríguez
Sr. Pere Trias Aulí

Sr. Jaume Pou Reinés

Sr. Viçens Cabot Comas
Sr. Francisco Tomas Rosselló

Sr. Guillem Bosch Costa

Sr. Francisco Bosch Bauza

Sr. Juan Matas Albertí

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les
Illes Balears, essent les vint-i-una hores del dia vint-i-cinc de
gener de mil nou-cents noranta-quatre, es reuneix a la Sala d'Actes
de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple de la
Corporació sota la Presidència del Batle Sr. Guillem Bosch Costa,
i amb l'assistència dels Senyors Regidors que es relacionen a

l'encapçalament, a l'objecte de celebrar sessió extraordinaria i en

ella tractar els assumptes inclosos a l'ordre del dia, el qual fou
degudament notificat. Assisteix com a Secretaria, la de la
Corporació, Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo.

ACTA ANTERIOR-.- Es dona per llegida 1 ' acta de la
sessió ordinària celebrada dia 30 de novembre de 1993, còpia de la

qual fou entregada juntament amb la convocatòria d'aquesta sessió,
i es aprovada amb el següent resultat de la votació:

deu (10) vots a favor, cinc (5) del grup municiapl
Socialista i cinc (5) del grup PP-UM.

- Un (1) vot en cotra del PAS.Projecte Alternatiu
El Sr. Pere Trias del PAS Projecte Alterntiu, volgué que
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constas el motiu pel qual no aprovaba 1 ' acta i digue "que era

perque en ella no iconstaba la diferencia surgida entre el

superávit i romenent de tresoreriaa, i que tampoc es feia constar,
que s'havia llegit la carta d'Arca referent a les escoles velles."
I demana la correcció de la mateixa amb aquest sentit.

Sotmesa a votació la correció de 1'acta no propera, el
resultat de la mateixa fou el següent resultat;

- un (1) vot a favor del PAS.Projecte Alternatiu.
- quatre (4) vots encontre del grup municipal Socialista.
- sis (6) abstencions, cinc (5) del PP-UM i un (1) del grup

municipal socialista.
Aixi mateix el Sr. PEre TRies del PAS volgué fer consta el seu

desacord amb respecta de la redacció de l'acta, ja que segons

diguie no pretenia que estrascrigues tot el que es deia, pero que

si sol.licitaba la lectura, en concret, de l'esmentada carta, li
pareixia normal que hi constas.

CORRESPONDENCIA I DISPOSICIONS OFICIALS.- A

l'apartat de correspondència la Secretaria donar compte del
següent :

- Conselleria d'obres Públiques i Ordenació del TErritori.
Comunicació d'ajudes de la Comunitat Econòmica Europea a projectes
pilot per a la conservació del patrimoni arquitectònic Europeu
(Registre d'entrada num. 2-082 del 21.11.1993)

- Consell Insular de Mallorca Cultura i Educació. Comunica

concedir 200.000.- Ptes a l'Ajuntament d'Esporles, per a

l'equipament mobiliari de la biblioteca municipal, sempre que es

presentin els justificants corresponents. (Registre d'entrad núm.
43 del 11.01.94) .

- Consell Insular de Mallorca. Comunica que a conseqüència de
la Llei 8/1993 d'l de desembre (BOCAIB num. 155 de 23 . 12.1994),
s'atribueixen als Consell Insulars, amb efectivitat des de l'I de

gener de 1994 i amb caràcter de pròpies, totes les competències
executives i de gestió assumides per la Comunitat Autònoma de les
Illes Balears amb màteira de Règim Local, en els termes que

estableix la pròpia llei (Registre d'entrada num. 89 del 19.01.94).
- Patronat Municipal de Cultura i Esports d'Esporles. Es

Paper transcripció acords i resolucions



GOVERN BALEAR

Conselleria Adjunta a la Presidència
Direcció General d'Interior

tramet 1'acta de dia 30 de desembre de 1993. (Registre d'entrada
num. 19.01.94)

- Conselleria de Cultura, Educació i Esports. Sol.lcitació
d'infromació sobre l'edifici de les escoles velles. (Registre
d'entrada num. 124 del 24.01.94)

- Leader. Comunicaió de la concesió de subvenció de la

Comunitat Econòmica Europea per 1.090.000 Ptesn i de la Comunitat
Autònoma 600.000 Ptes. (Registre d'entrada núm. 1989 de 1.12.93)

Comissió Insular d'Urbanisme. Tramet un exemplar de
l'expedient de la Modificació de les normes subsidiaries d'aquest
terme municipal (Registre d'entrad num 2.101. del 22.12.93)

CONVENI SALUD BUCODENTAL.- El Sr. Francesc Ferres Serrat,
delegat de sanitat, proposà l'aprovació del conveni entre 1'Insalud
i l'Ajuntament d'Esporles.

REUNITS

D'una part D. Guillem Bosch Costa, BAtle de
l'Ajuntament d'Esporles iper l'altre D. Manuel Castillo Rey,
Director Provincial de 1'Insalud.

MANIFESTEN

Que l'acord signat el dia 1 de juliol de 1991,
entre l'Ajuntament d'Esporles i Insalud permet un marc de
col.laboració entre amb dues institucions en el desenvolupament de
programes de salut dirigits a la població.

Que en el municipi d'Esporles es dur a terme
des de fa 5 anys un programa de Salut Bucodental dirigit a tota la
població escolar d'Esporles.

Que la Gerencia d'Atenció Primària impulsarà a

alguns dels seus Centres a partir de 1994 intervencions de Salut
Bucondental.

Que amb dos fets permeten elaborar una
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proposta de col·laboració que contempla el desenvolupament del
programa a Esporles amb unes peculiaritats especifiques que a

l'hora que suposa mantenir el nivell de professionalització assolit
fins ara, contempla una progressiva assumpció de responsabilitats
per part del personal sanitaria del Centre de Salut.

Per la qual cosa amb dues entitats

ACORDEN

PRIMER.- Desenvolupar conjuntament a partir de dia 1 de
Gener de 1994 el Programa de Salut Bucodental dirigit a la població
en edat escolar del municipi d'Esporles.

SEGON.- Durant l'any 1993 - 1994, l'Ajuntament d'Esporles
es farà càrrec de l'adquisició de l'aparatatge necessari que

permeti l'activitat de 1'odontoestomatòleg al Centre de Salut

TERCER.- Insalud assumirà les despeses d'instremental
material fungible, papereria i administració.

QUART.- L'Ajuntament d'Esporles assumirà el 50% de les

despeses derivades de la contractació d'un odontoestomatòleg. Això
suposarà, a fi de mantenir una activitat de 5 hores setmanals

durant 30 setmanes un total de 200.000 pts per any.

CINQUE.- Amb dues institucions es comprometen a reflectir
el marc de col·laboració en les publicacions, informacions i
exploracions que es derivin del Programa.

SISE - El present acord sera vigent a partir del dia 1
de Gener de 1994 i es prorrogara tàcitament, sempre que no

existeixi inconvenient de les parts signants.

I perque aixi consti, s'esten i signa aquest acord per

triplicat i a un sol efecte, en la data i lloc indicats.
Sotmesa a votació la proposta, s'aprova per unanimitat dels

assistens.
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PRESSUPOST.- El Sr. Sebastian Gutierrez Rodriguez proposa el
Ple de la Corporació la aprovació del pressupost per 1994 i la

plantilla, al mateix temps dona cumplida informació del contingut
i forma de aquest, es resum del qual es el següent;

PRESSUPOST PROPI 1994

CAPITOLS E C O i O il C S

INGRESSOS

ITOL I IMPOSTS DIRECTES 47.000.000

II IMPOSTS INDIRECTES. ..... 5.760.000

III TAXES I ALTRES INGRESSOS 47.139.000

IV TRANSFERÈNCIES CORRENTS ..... 48.593.000

V INGRESSOS PATRIMOLNIALS 750.000

VII TRANSFERÈNCIES DE CAPITAL .......... 1.000

TOTAL 149. 243.050

DESPESES

ITOL I PERSONAL 59.224.054

II BENS CORRENTS I SERVEIS ..... 51.927.612

III FINANCERS ... 6.030.847

IV TRANSFERÈNCIES CORRENTS .... 17.390.377

VI INVERSIONS REALS. .... 10.196.050

IX PASSIUS FINANCERS .... 5.474.110

TOTAL . 149. 243 .050
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PLANTILLA PERSONAL

cord amb allò disposat a l'article 90 de la Llei 7/85 de 2 d'abril,
uladora de les Bases del Règim Local, es relaciona la plantilla de
sonal de l'Ajuntament D'Esporles:

FUNCIONARIS

Escala habilit.caràcter nacional

SECRETARI- INTERVENTOR ....

Escala d'Administració General

b) Subescala Administrativa
ADMINISTRATIU

ADMINISTRATIU

c) Subescala auxiliar
AUXILIARS ADMINISTRATIUS. . . .

Places Grup Nivell Vacants

1

1

B 16

C

C

D

15

11

Escala d'Administració Especial

b) Subescala Serveis Especials
b) Clase Policia Local i Auxiliars
AUXILIARS POLICIA LOCAL 2 E

d) Personal d'oficis

OPERARI 1 E

PERSONAL LABORAL

Contractes indefinits

CAPATAÇ . . 1
OFICIALS lera 2

OFICIAL lera Serv. Tènic 1

PEO 1

NETEJADORES 2

ADMINISTRATIU- RECAPTADOR 1

BIBLIOT.(5/8)ASSES.CULTURAL(3/8jor) 1
ARQUITECTE (l/8jornada) 1

Contractes temporals
AUXILIAR ADMINISTRATIU. ...... 1

AUX. ADMINISTRATIU Dispen.Mèdic . . 1
NETEJADORA Dispensari Mèdic .... 1
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TREBALLADORA FAMILIAR. .

ADMINISTRATIU BIBLIOTECA.

PEO

1

1

1

PERSONAL EVENTUAL -

I que es dugui a terme el preceptuat a l'art. 150 de la Llei 39/1988, de 28
desembre Llei reguladora d'hisendes Locals.

V. El Sr. Batle donar lectura a la Memoria del mateix.
El Sr. Jaume Pou del Grup PP-UM, mostra el seu desacord amb el pressupost

jprimer lloc digue que estaban plens de errors en les xifres, i en concret
enyala errors en les inversions, els incentius personals i que en conret
■enyaba que la despesa de la Seguretat Social disminuïa, i a la partida dels
dits li pareixia que hi havian errors de càcul, així mateix diguie que la
..tida per arreglar el casal de Joventut li pareixia insuficient, i que era una

ta de responsabilitat presentar-los així al Plenari.
El Sr. Sebastian Gutierrez del grup PSOE, explica les diferencies respecta

les inversions, en quant al personal digue que quan es juntaben les partides
'ídaven a un capítol diferent i això era el motiu del error.

Pel que fa a la Seguretat Social el cpaitol a disminuit degut a que ja

puntament no te que soporta les despeses dels passius que eran bastant
vosos, i en definitiva que si només eran aquests els arguments per estar en

acord amb el pressupost presentat, li pareixia que el PP tenia manca

maginació.
El Sr. Jaume Pou del PP, digui que d'imaginació ni sobrave i que de haver-ho

el seu grup les partides serian molt diferentes.
El Sr. Francesc Ferrés Serrat del grup PSOE, contesta en referenda al casal

Joventut diguent, que si be ell també o trovaba que eran pocs diners, creia que

aquest poc i l'esforç dels pares, que havian demanat això per fer-hofuncionar,
.fria anar bé,
í El Sr. Pere Trias del grup PAS, digue que veia que el pressupost d'aquest any

} mes complet pero en mesos de retràs i que encara i notava • ha faltar
::umentaicó, tal com:

El pressupost aprovat del Patronat Municiapl, anex del personal valorat,
feoria avanç liquidació pressupost, etc. i en democràcia creu que les formes son

ortn. i
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1 Pel que fa al Casal de Joventut el lloc no li agrada, així mateix creu que

■fe d'agilitzar el màxim la reparcel.lacio de Ses Rotgetes. En quant els
'oraris de ca 1 ' Amet creu que es de l'any passat i no li pareix be que es

¡rdin factures dintre del calaix, d'un any per l'altre.
Les retribucions del personal li pareixen baixes en relació a la feina i

.res Ajuntaments.
I per tot lo explicat abans, demanar que es retirasen els pressuposts.
EL Sr. Sebastina Gutierrez, li respongué diguent que el motiu del retràs, amb

presentació del rpessuposts ja sabia quina era, que a les oficines hi havia una

|xa important.
j

f Que la documentació del pressupost estaba completa, que no estigues al seu

It era una altre cosa.
I

h En quat al canvi d'actitud respecta de Ses Rotgetes, li pareix positiva.
Pel que fa a la factura no sta dintra del calaix, simplament encara no ni ha.

es retribucions del presonal, si aquestes coses se maixmalitzan pareix que se

,fe cometent una irregularidad.
A continuació es somet a votació la retirada del pressupost que no fou

ovada ja que el resultat fou el següent:
- un (1) vot a favor del PAS. Projecta Alternatiu.
- cinc (5) vots encontre del grup municipal PSOE.
- cinc (5) vots de abstenció del grup PP-UM
El Sr. Pere Trias del PAS. Abondonar el plenari ja que digue no li pareixia

la votació de 1'acta anterior.

Sotmès a votació l'aprovació del pressupost presentat per l'equip de govern,

resultat de la mateixa fou el següent;
- cinc (5) vots a favor del grup municipal PSOE.
- cinc (5) vots encontra del PP-UM.

Donat l'empat es somet novament a votació, el resultat de la mateixa fou;
- cinc (5) vots a favor del grup municipal socialista.
- cinc (5) vots encontra del PP-UM.

El Batle, decideix l'aprovació dels mateixos amb el vot de qualitat.

ORDENANÇES DE FEMS.- El Sr. Sebastian Rodriguez Delegat d'Hisenda proposa al
d'aquest Ajuntament la modificació de l'Ordenança de Fems amb aquest sentit;

ivendes familiars 7.553 pts
ars, cafeteries i botigues de queviures. . . ...... 18.882 pts
ars, cafeteries i botigues de queviures amb vivenda . . . 21.400 pts
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iotels fins T estrella, ■ fondes, etc

jocals comercials

jocals comercial amb vivenda . . ..

íotels de més de 2 estrelles . . .

25.176 pts

,18.882 pts
21.400 pts

104.900 pts
Recollides fora de clòs urbà, s'incrementarà amb un 30% per tots els conceptes
ins expresats;

El Sr. Jaume Pou, del grup PP-ÜM, digue que agafar totes les partides i

jmentarles, no li semblava un estudi serios i que creu que valdria la pena

:udiar-ho mees.

El Batle proposa la seva retirada, i asseurer-se a discutir del tema. Sotmès
/otació s'acorda la reitrada de l'esmentada ordenança per unanimitat.

DEMANDA VICKY ROCA.- El Sr. Batle, somet a votació delcara 1'urgencia el
ictar la demanda presentada per a Vicky Roca.

Sotmès a votació s'aprovar per unanimitat tractar 1'assumpte.
A continuació posa en coneixement del Ple, la demadna presentada per Vicky

:a Albertí, contra el registrador de la propietat D.Miquel Nigorra Oliver,
/ant el Jutjat de Primera Instancia numerro nou dels de Palma de Mallorca, i com

5 la mateixa també afecta a l'Ajuntament d'Esporles, proposa que es personi
aesta juntament i per evitar majors despeses que defensan al Registrador, que

1 el següents
D. Josep Maria Moya Ramis - Abogat. ,

Dña. Monserrat Montaner Ponce - Procuradora.

I faculta al Sr. Batle per firmar quants de documents seguin necessaris.

EXENCIO CONSELLERIA OBRES PUBLIQUES.- El Sr. Batle demana es declaras
jrgencia d'acord amb l'art. 83 del ROE., per tractar la petició d'exenció de la
3ta de bens inmobles d'un be propietat de la Conselleria d'obres Públiques.

Sotmès a votació declara l'urgencia, es aprovat per unanimitat.
Tot seguit es somet a votació l'exencio de Impost sobre bens inmobles de la

jüent finca;

Municipi: Esporles.
Finca; Cr. Puigpunyent
Titular; Conselleria d'Obres Publiques.
Ref. Cadastral; 3415504

Núm. Expte. Gerencia 6716/92
Que es aprovat per unanimitat. I
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no s'hen fan.
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Un cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia, essent les vint-i-
s hores i trenta minuts, el Sr. Batle aixeca la sessió, i per fer-hi constar

|que s'hi ha tractat, jo la Secretaria en donc fe, i amb el seu Vist-i-Plau
enc la present Acta al lloc i la data assenyalats a l'encapçalament.

Esporles. 25 de gener de 1994

E|31 Batle, ^ La Secretaria,
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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINARIA

ACTA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT

EL DIA 29. DE MARÇ DE 1994

26947 c

Membres assistents;

Sr. Joan Ferrà Capllonch
Sr. Francisco Ferrés Serrat

Sr. Sebastián Gutiérrez Rodríguez
Sr. Pere Trias Aulí

Sr. Jaume Pou Reinés

Sr. Viçens Cabot Comas
Sr. Francisco Tomas Rosselló

Sr. Guillem Bosch Costa

Sr. Francisco Bosch Bauza

Membres absents que han excusat l'assistència:
Sr. Joan Matas Albertí

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les
Illes Balears, essent les vint-i-una hores i deu minuts del dia
vint-i-nou de març de mil nou-cents noranta-quatre, es reuneix a la
Sala d'Actes de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple
de la Corporació sota la Presidència del Batle Sr. Guillem Bosch
Costa, i amb l'assistència dels Senyors Regidors que es relacionen
a l'encapçalament, a l'objecte de celebrar sessió extraordinaria i
en ella tractar els assumptes inclosos a l'ordre del dia, el qual
fou degudament notificat. Assisteix com a Secretaria, la de la
Corporació, Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo.

El Sr. Batle posa en coneixement del ple que retirava els punt
7 i 8 del ordre del dia per que necesitava una mes amplia
informació tècnica.

ACTA ANTERIOR.- Es dona per llegida 1 ' acta de la
sessió ordinària celebrada dia 25 de gener de 1994, còpia de la
qual fou entregada juntament amb la convocatòria d'aquesta sessió.
El Sr. PEre Trias demana, com ell ho havia sol.licitat al Ple
anterior, que es retirás el comentari del Sr. Sebastian Gutierrez
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quant es parlava del tema de Ses Rotgetes, sotmei'^ssBs^tació 1 ' acta
en l'esmentada rectificació fou aprovada amb el següent resultat de
la votació:

- quatre (4) vots a favor, tres (3) del grup Municipal
Socialista i un (1) PAS Projecte Alternatiu.

- quatre (4) abstencions del PP-UM.

DECRETS - Es donar compte dels decretes de BAtlia
dictats durant els mesos de Febrer i Març.

CORRESPONDENCIA I DISPOSICIONS OFICIALS.- A

l'apartat de correspondència la Secretaria donar compte del
següent :

- Centre Cultural de Misericòrdia. Comunica que vol
organitzar una exposició sobre les publicacions d'historia local
dels pobles de Mallorca, editades entre 1976 i 1993 pels
Ajuntaments de l'illa. (Registre d'entrada núm: 381, del
01.03.1994)

Conselleria de Governació Direcció General

d'Interior. Comunica que a efecte d'una adequada organització dels
cursos de l'Escola de Policia Local de la Comunita Autònoma,
sol.licita que li sigui remés el nombre de vacants de Policia
Local, detallant les categories. (Registre d'entrada núm. 382, del
01.03.1994)

- Consejo General Diplomados en Trabajo Social-
Sol.licita la realització d'un qüestionari que s'haura de
cumplimentar per els centres que integran la red bàsica dels
serveis socials de les Comunitats Autonómes. (Registre d'entrada
núm. 452 del 14.03.1994)

- Fundació Pilar i Joan Miró. Ha pósate en marxa els
diferents serveis i programes d'activitats que constituirán
elspilars fonamentals del nostre treball futur de difusió promoció
de la cultura i l'art contemporanis. (Registre d'entrada 459, del
14.03.1994).

- Conselleria d'Obres Publiques i Ordenació del
Territori: Decret de concessió de subvencions a les actuacions de

rehabilitació de vivendes a la Comunitat Autònoma de les Illes
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Balears.

- Asociació de veins i propietaris de Ses Rotgetes
de Canet. Sol·licita la cesió d'un local per realitzar les
activitats que aquesta mateixa asociació. (Registre d'entrada núm.

495, del 17.03.1994)

- Ministeri de Assumpetes Socials. Resmissió de

exemplar fiscalitzar de concert d'ajuda a domicili, el qual
l'import es de un mil.lió cent cinquata mil (1.150.000) pessetes.

(Registre d'entrada núm. 507, del 21.03.1994)

Conselleria de Sanitat i Seguretat Social.
Sol·licitud de la subvenció de un mil.lió seixanta dues mil vint-i-

cinc (1.062.025) pessetes amb càrrec al Conveni Programa de primera
infància.

- Director General de la Tesorería General de la

Seguretat Social. Informació dels beneficis sobre el cumpliment de
la obligació de presentar els documents de cotització en el plaç
reglamentari. (Registre d'entrada hum. 544, del 25.03.1994).

- Consell Insular de Mallorca. En materia de règim
local han de trametre al CIM, copia o extracte dels actes i acords
adoptats, als efectes de l'exercici de les facultas d'impugnació a

que es refereixen els articles 65 i 66 de la Llei 7/1985, de 2
d'abril.,(Registre d'entrada núm. 546 del 25.03.1994)

Conselleria d'Agricultura i Pesca. Remiteix
relació de beneficiaris de la ajuda de indemnització compensatoria
bàsica de montanya. (Registre d'entrada núm. 549 del 25.03.1994)

- Federació d'entitats Locals de les Illes Balears.

Article de premsa aparaguts a la revista Catalunya Municipal.
(Registre d'entrada núm. 550, del 25.03.1994).

- Consell Insular de Mallorca. Preparació per la
realització d'una campanya de recollida selectiva de vidre, paper

i altres materials susceptibles d'aquests tipus de recollida.
(Registre d'entrada núm. 554, del 25.03.1994)

La Corporació es dona per assabentada.
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RECTIFICACIÓ PADRÓ.- El Sr. Batle coneixer la

rectificació del padró de habitans , el resum númeric del qual es

el següent:

n.''26950

CONCEPTE TOTAL HOMES DONES

Població de dret 1 de gener de 1993 3.399 1.674 1.725

Altes 1 gener 1993 fins 1 gener 1994

Població de dret 1 de gener de 1994

222

Baixes 1 gener 1993 fins 1 gener 1994 142

3.479

117

67

1.724

105

75

1.755

Sotmesa a votació es aprovada per unanimitat.

SOL.LICITUD MIQUEL MERCADAL.- El Sr. Batle proposa al
Ple d'aquest Ajuntament., el qeu fou informat favorablement per la
Comissió Informativa "posà en coneixment de la Comissió la
sol·licitud presentada pel Sr. Mercadal, referent a l'exenció del
rebut de contribució, d'un pas.privat d'us públic, i proposà a la
mateixa informa favorablement i remetre-ho el Centre de gestió
Cadastral per a la seva informació".

El Sr. Pere Trias pel PAS, digue que hi mancave la
proposta.

El Sr. Jaume Pou del PP-UM digue que li pareixia be, pero

que no veia congruent un pas privatr d'us públic.
El Sr. Sebastian Rodriguez digue que s'ha havia intentat

varias vegadas que es cedis i no s'ha havia conseguit.
Sotmès a votació es aprovat per unanimitat.

SUBVENCIÓ DEL CIM.- Tot seguit el Sr. Francesc Ferres
donar a coneixer el protocol del servei d'ajuda a domicili i
propgra d'informació orientació i assesorament d'aquest Ajuntament,
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per si la corporació tenia a be aprovaries.

Així matéis es presentar la Memoria anual suscrita peer

la Assistenta Social de l'Ajuntament.
El Sr. Pere Trias digue que en el ple de l'any passat, es

per demanar i s'aprovar tenir .una reunió amb la Conselleria de
Sanitat per a tractar els temes de la drogadicció i l'alcoholisme,
per fer un estudi i demanar ajudes, on son.

Respecte del projecte de prevenció li pareixia molt
genèric i en quant els projectes de prevenció li pareixia molt
genèric i en quant els projectes estan bàsicament dirigits a

l'ajuda a domicili.
El Sr. Batle li contestar que havia tingut diversos

contactes amb el centre de salud, i s'ha havia reunit amb la
consellera del Consell Insular, i que l'únic que oferia aquest era

un psiquiatre, que s'han fet coses no el cent per cent, pero s'han
localitzat el grups que tenen problemes i que es necessari
l'assistència médica.

El Sr. Francecs Ferres digue que no es podia oblidar que

l'assistència social era la treballadora que mes activament estava

implicada amb el tema de la drogodependència i estaba treballant
amb això.

Sotmès a votació la proposta i el resultat de la mateixa
fou ;

- nou (9) vots a favor, cinc (5) del Grup Municipal
Socialista i quatre (4) del PP-UM.

- una (1) abstenció del PAS Projecte Alternatiu.

CAMPANYA DE DROGODEPENDENCIA.- El Sr. Francesc Ferresrs

proposa el Ple aprovar l'informe favorable de la Comissió
iinformativa d'aquest Ajuntament, que diu: "A continuació posa en

antecedents de la situació de la drogodependencia a EsporlBes i que
es feis necessària começar a prende mesures i fer la següent
proposta :

Es proposa al Ple que s'aprovin les següents disposicions
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municipí^íls de cara a reforçar la prevenció de l'abus^ de les drogues
i la seva publicació en forma de BAN MUNICIPAL que sigui exposat a
tots els establiments públics del nostre municipi.

iN.-26952 c

"" 1- Prohibició de l'entrada i permanència dels menors de 16
anys a sales de festes, discoteques, pubs, etc. i als establiments
públics on es facin espectacles que no estiguin expressament
qualificats com a aptes per a menors de 16 anys.

2- Obligació que en els locals i establiments referits hi
figurin cartells col.locats a llocs ben visibles on s'hi llegeixi
"Es prohibeix l'entrada als menors de 16 anys". Aquesta prohibició
haurà de figurar, també, en els cartells, fulletons, programes o

impresos de propapaganda dels esmentats establiments o espectacles.

3- Prohibició de la venda d'alcohol i tabac a menors de 16

anys, que igualment tenen prohibit l'ús de les màquines
automàtiques de venda de tabac, a qualsevol establiment públic^

4- Obligació d'exhibir en els punts de venda cartells
suficient visibles i inteligibles que recordin la vigència de la
prohibició.

5- Prohibició de què els menors de 18 anys juguin amb màquines
recreatives de tipus B o C (màquines amb premi o d'atzar). Aquesta
prohibició romandrà exposada ben visiblement al local.

6- Prohibició de fumar en els locals destinats exclusivament
o preferentment als menors.

7- L'Autoritat Municipal vol fer posar esment en la vigència
d'aquesta normativa pels RRDD 2816/82, 1794/81, 192/88 i l'O.M. de
31 de gener de 1980. Les mateixes normes preveuen que qualsevol
infracció de les aquí advertidas serà sancionada. ""

El Sr. Pere Trias digue que li pareixia lamentable que la
primera actuació pública que es fes damunt el tema, fos recordar la
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legistTació vigent, ja que li pareixia mes positiu primer implicar
a les families i després fer un estudi per a vigilar els canals
d'introducció i com çevitar el consum,

El Sr. Jaume Balaguer li digue que s'ha havian fet reunions
amb els pares per explicarlis l'important que es la vigilancia en
els seus fills.

El Sr. Francesc Ferres recordà que l'Assitenta Social ja te

per a dedicarse al tema, i preperar una reunió Consistori CIM:

Sotmès a votació es aprovat per unanimitat,

ESCOLA DE MUSICA.- El Sr,Batle sotmet a votació, tractar el
tema per la via d'urgencia i fou aprovat per unanimitat.

El delegat de l'area de Cultura sotmet a aprovació la següent
proposta ;

Vist que la Conselleria de Cultura del Govern Balear, al
B.O.C.A.I.B núm 19 de 20 de Juny, mitjançant el decret 50/86, crea

la Xarxa d'Escoles elementals de música, Propos a la Comissió
Informativa i posteriorment al Ple d'aquest Ajuntament, acordi
sol·licitar la integració a la Xarxa i posar a disposició de
l'escola de Música d'Esporles Gabriel Comes i Ribas com local per

dur a terme les activitats de l'esmentada Escola.

Sotmesa a votació la proposta es aprovada per unanimitat.

PRECS I PREGUNTES.-

- El Sr. Jaume Pou demanar quant començaven les obres del
Passeig i la segona fase per quant ?.

PROPOSTA DE L'AREA DE CULTURA

- El Sr. Pere Trias demanar com estava el tema de "Sa Punta".
- El Sr ; Jaume Balaguer l.i cotestar que havia esta molt
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difícil de realitzar, per la forma com l'han fet, í~que hi haviua
molts de errors i grosos, i que han durat milt mes del previts i

que ara pareix que tenen pressa per acabar.

•26954 c

- El Sr. Pere Trias demanar respecte de l'estudi dels mòduls
de formació profesional.

- El Sr. Francesc Ferres li respongué que ja que el del

graduat escolar disminuía, s'havia projectat en colaboració amb el
Ministeri, impartir clases de formació profesional de 16 hores
setmanals de durada, i que la resposta pel que fa a la

preinscripció havia esta desbordant. I que s'ha resolt amb
colaboració amb el MEC dur a termini l'inscripció de Administratiu
i auxiliars de Clínica, i que les asignatures comuns es faran al
poble. Escolar d'adults 1994-1995.

- El Sr. Pere Trias demanar pel Local de Ses Rotgetes.

- El Sr. Batle respongué, que no s'ha havia firmat el conveni
pero que de fet els locals es .venían utilitzant per les
Asociacions, pero que també ni havia un altre que el volian emplear
pero que es trobava en mal estat.

- El Sr. Pere Trias demanr que les convocatorias es penjasen
als tablons d'edictes.

Un cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia,
essent les vint-i-dues hores i trenta minuts, el Sr. Batle aixeca
la sessió, i per fer-hi constar el que s'hi ha tractat, jo la
Secretaria en donc fe, i amb el seu Vist-i-Plau estenc la present
Acta al lloc i la data assenyalats a l'encapçalament.

iporlèX/ 2p de Març de 1994
iBaSdre, / La Secretaria,
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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINARIA

CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT
EL DIA 26 D'ABRIL DE 1994

Membres assistents:

Sr. Jaime Balaguer Llinàs
Sr_ Joan Ferrà Capllonch
Sr. Francisco Ferrés Serrat

Sr, Sebastián Gutiérrez Rodríguez
Sr. Pere Trias Aulí

Sr. Jaume Pou Reinés

Sr. Viçens Cabot Comas
Sr. Francisco Bosch Bauzá

Sr. Francisco Tomas Rosselló

Sr: Joan Matas Albertí_

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les
Illes Balears, essent les vint-i-una hores i quinze minuts del dia
vint-i-sis d'abril de mil nou-cents noranta-quatre, es reuneix a la
Sala d'Actes de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple
de la Corporació sota la Presidència del Batle Sr. Guillem Bosch

Costa, i amb l'assistència dels Senyors Regidors que es relacionen
a l'encapçalament, a l'objecte de celebrar sessió ordinària i en

ella tractar els assumptes inclosos a l'ordre del dia, el qual fou
degudament notificat. Assisteix com a Secretaria, la de la
Corporació, Sra, Marií^ Dolores Sureda Trujillo.

ACTA ANTERIOR.- Es dona per llegida 1 ' acta de la
sessió ordinària celebrada dia 29 de març de 1994, còpia de la qual
fou entregada juntament amb la convocatòria d'aquesta sessió.

El Sr. Jaume Pou digue que el Ple passat i va venir
gent després de començat i es trobaren amb les portes tancades.

El Sr. Batle li respongué que no havia tingut cap
queixa.

El Sr Papèr iranscllpclóuáGordá?iiresolücjohs la seva demanda de que
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els anuncis dels Plens s'exposin el tabló d'edictes.
Sotmesa a votació l'acta fou aprovada per

unanimitat.

DECRETS.- Es donar compte dels decrets de Batlia,
dictats durant el mes d'abril-

CORRESPONDENCIA I DISPOSICIONS OFICIALS.- A

l'apartat de correspondencia la Secretaria donar compte del
següent:

El Consell Insular de Mallorca prepara la
realització d'una campanya de recollida selectiva de vidre, paper
i altres materials susceptibles d'aquest tipus de recollida, a la
qual es podran acollir tots els ajuntament illencs (Registre
d'entrada 624 de 06.(D4.94).

- Junta d'aigües, trament la resolució dictada per
la Junta d'Aigües relativa a la indemnització per les costs de
coservació, manteniment i explotació dels serveis de depuració
d'aigües residuals^ (Registre d'entrada num. 611 de 06.04.94).

- Conselleria d'Obres Públiques i Ordenació del
Territeri,comunica projecte de decret pel qual s'aprova el
reglament per a la millora de l'accessibilitat i de la supressió de
barreres arquitectòniques. (Registre d'entrada num. 664 de

21.04.94).
Conselleria de Governació, comunica que la

Direcció General de Joventut, Menors i Famili, ofereix un programa
de vacances familiars, inclòs dins les activitats organitzades per

a-l'any internacional de la Familia.

-Conselleria de Comerç i Industria, comunica el
decret pel qual es regulen els horaris comercials en l'àmbit de la
CAIB. (Registre d'entrada num. 735 de 19.04.94).

- Consell Insular de Mallorca, Comunica que la
Comissió de Govern del Consell Insular de Mallorca acorda aprovar
les normes a aplicar pel finançament d'obre a incloure en el pla
territorial d'equipaments esportius del Consell Insular de
Mallorca. (Registre d'entrada num. 738 de 19.04.94)-

Instpapervtrattscrip'ció'àòordéieresoiuéíòniiuretat Social, comunica
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que es dura a terme un control de vivencia dels pensionistes de la
Seguretat Social. (Registre d'entrada num. 739 de 19.04.94).

- Ministeri de Defensa, comunica que pròximament es

podra accedir com a soldat o mariner profesiona a les Forçes
Profesionals. (Registre d'entrada num. 752 de 18.04.94).

- Conselleria d'Agricultura i Pesca, comunica que el
Consell de Govern va aprovar presentar una proposta al Regne

d'Espanya del document únic de programació referit al programa

FONER II de 1'objectiu 5B i que cobrirà l'etapa de 1994-1999, per

desenvolupament d'algunes zones rurals.(Registre d'entrada num.754
de 19.04.94).

- Oficina del Cens Electoral, comunica que siguin
eleminades les barreres arquitectòniques per que a les pròximes
eleccions al Parlament Europeu i puguin accedir quasevol colectiu
de descapacitats físics. (Regsitre d'entrada num. 809 de 21.04.94).

- Consorci per a la Dinamització Econòmica al Medi
Rural -Zona 5B-, adjunta esborrany dels Estatuts del Consorci,
perquè puguin esser estudiats. (Registre d'entrada num. 851 de

25.4.94).

DEPURACIÓ SALDOS.- El Sr. Sebastian Gutierrez

delegat d'hisenda proposa l'aprovació de la següent proposta:

PROPOSTA DE L'AREA D'HISENDA I ADMINISTRACIÓ MUNICIPAL EXPEDIENT

DE DEPURACIÓ DE SALDOS DEUTORS I CREDITORS

D'acord amb el que preveu l'ordre del Ministeri
d'Economia i Hisenda de 31 de Maig de 1991, que diu: "si en el
procés de la nova comptabilitat es fa necessari efectuar qualsevol
depuració dels saldos, perque representin la vertadera situació
económica patrimonial de la Corporació, s'instruirà l'expedient
corresponent."

1.- Donat que a la comptabilitat de 1992, figura com a

pendent de pagament a la partida 0-91, 10.000.000 de pessetes del
compte de crèdit de la Caixa.

D'altre banda a operacions no pressupostàries al compte 515000
figura aquest compt.Paper-fràViscr+tDoió àcòràé-Presôldcfôfils-'^ t o r de 10.000.000 de
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pessetes :

Segons l'actual comptabilitat aquestes operacions son

extrapressupostàries, per tant cal que el Ple d'aquest Ajuntament
prengui l'acord de depurar els saldos amb el següent sentit;

mateixa partida dues vegades i el romanent de tresoreria apareix
minvat en 10-000.000 de pessetes i no es conforme el resultat
d'acord amb l'instrucció de comptabilitat.

2.- D'altre banda i degut a l'escrit del Tribunal de Comptes
de data 20-9-93, també es fa necessari depurar els saldos següents?

Al pendent de cobrament a 31-12-1990 i figuran
29 .174.798 ptes.

I en realitat i han de figurar 29.140.416 ptes.

Al pendent de pagament a 31-12-90 i firguran 31.600.313 ptes.
I en realitat i han de figurar 31.455.715 ptes.

Tot això degut a errors informàtics. Per tal de reposar la
realitat a la comptabilitat, propos al Ple d'aquest Ajuntament,
acordi donar per bons els saldos que efectivament ho son, és a dir
els esmentats abans, que diuen; " i han de figurar"-

3.- Augmentar el Compte del Patrimoni en la quantitat de
6.082.472 pesetes, degut a que aquest Ajuntament concertà amb el
Banc de Crèdit Local un préstec per aquest import i només es va

reflectir a la comptabilitat pressupostària, i no a l'esmentat
compte com hauria d'esser.

Tal es el que proposa i sotmet el Ple perque acordi el
més pertinent.

El Sr. Pere Trias pel PAS digue que ja era la segona

vegada que era aprovat.

Donar de baixa dins l'any 1994 el pendent de pagament de
l'any 1991 a la partida 0-90.

Ja que del contrari es dona el cas de comptabilitzar la
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Sotmesa a votació la proposta el resultat de la mateixa
fou el següent:

- sis (6) vots a favor cinc (5) del Grup Municipal

Socialista, i un (1) del PAS Projecte Alternatiu.
- cin (5) abstencions de PP-UM.

COMPTE GENERAL DE 1992.- El Sr. Sebastian Gutierrez

delegat d'hisenda proposa l'aprovació de la següent proposta;

PROPOSTA DE L'AREA D'HISENDA I ADMINSTRACIO MUNICIPAL

COMPTE GENERAL DEL PRESSUPOST 1992

Vist que la Comissió de Comptes d'aquest Ajuntament
informa favorablement la Compte General del Pressupost de 1992 i

exposada el públic durant quinze dies i vuit mes, d'acord amb l'art
193 de la Llei 39/1988, durant els quals el Sr. Pere Trias Regidor
d'aquest Ajuntament ha presentat les al.legacións que s'adjuntan i
vist l'informe de la Secretaria-Interventora d'aquest Ajuntament,
propos que es torni a dur a la Comissió de Comptes per a la seva

informació favorable i al mateix temps considera en part les
esmentades al.legacións que son les següents:

Pere Trias Auli regidor del PAS Projecte Alternatiu

EXPOSA;

Que la Comissió de Comptes de l'Ajuntament d'Esporles de dia
21 d'octubre de 1.993 va informar favorablement i va acordar la

seva exposició al públic, amb el vots dels grups PP-UM i PSOE, la
Compte General corresponent a l'any 1.992. Dia 6-11-93 el
B.O.C.A.I.B. publicà l'acord.

La Comissió de Comptes, en sessió extraordinaria i urgent celebrada
dia 25-11-93, estant per tant encara en període de presentació
d'al.legacions, informa favorablement el següent acord:
"

Donar de baixa dins el 1.993 el pendent de
pagament de l'any 1 • 9^à^er tranScVipètó'àcjórd!^ a reQoluéícrvs
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Ja que del contrari es dona el cas de comptabilitzar la mateixa
partida dues vegades i el romanent de tresoreria apareix minvat en

10 milions de ptes "

Que a efectes del que disposa l'art. 193-3 i 4 de la "Ley 39/1988
de 28 de diciembre Reguladora de Haciendas Locales (L.R.H.L.)"

interposo les següents reclamacions i observacions;

1.- L'acord que es va prendre, a la Comissió de Comptes de dia 25-

11-93, consider que es incomplet ja que a tots els documents que

figuren a la Compte Anual 1.992 s'hauria d'incorporar una

diligència rectificant les partides que es veuen afectades i no

sols a la compte del Romanent de Tresoreria, independentment que

l'anotació comptable es registri dins l'exercici de 1 993.
D'acord amb la informació que es va donar al Ple, i que figura a

1'acta de dia 26-10-93, la liquidació del Pressupost que va aprovar

el Batle no es correspon amb els documents que figuren a la Compte
General i que segons l'art. 93=2 del R.D. 500/1990 conformen la

liquidació del Pressupost.

2.- La Compte General i els seus anexes no estan enquadernats,
foliats ni diligenciats.

3.- D'acord en l'informe de Secretaria-Intervenció l'informe de la

Comissió de Comptes s'havia de fer abans del 1-8-93.

4.- S'haurien d'aclarir les diferències a que fa referència la
carta del "Tribunal de Cuentas" de dia 17-9-93, Registre d'entrada
de dia 27-9-93, referent a les Comptes de l'exercici 1.991, per el
que pugui afectar a la Compte General 1.992.

Falten a la documentació informada per la Comissió de Comptes
les actes d'arqueig de existències de caixa, relació nominal de
deutors, certificacions de saldos de comptes bancàries i en el seu

cas estats de conciliació de dites comptes bancàries al 31-12-92,
incumplint la regla 229 de la; "Instrucción de Contabilidad".

6. El Ple no ha aprpápéttranscripctó-'áBQt-dsti resôiucfidnënpetència per a la seva
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aprovació del procediment a seguir per la depura^l^^els saldos al
31-12-91 per tal de que mostrin la vertadera situació econòmica-
patrimonial de l'Ajuntament. (Apartat 2.5 de; Instrucciones para la
apertura de la contabilidad en el nuevo sistema de información
contable. Orden 31-5-91 del MS Economía y Hacienda)

7.- A les Comptes 1.992 no hi figura l'Estat de Conciliació del

Balanç Inicial 1-1-92 amb les Comptes del 31-12-91, que pugui
permetre establir la necessària correlació entre els saldos al 31-
12-91 i 1-1-92. Aquest estat de conciliació hagués permès detectar
la duplicitat del crèdit de 10 milions, ja que es una duplicitat
realitzada al Balanç inicial 1-1-92. (Apartat 3.5 de "Instrucciones

para la apertura").
Pareix que no existeix l'adequada correlació entre els saldos de
les Comptes al 31-12-91 i l'obertura del 1-1-92 com a mínim amb els

següents aspectes:

a) la no existència al Balanç inicial 1-1-92 de la partida
d'inmovilitzat.

b) les deutes a llarg termini no es corresponen amb la Compte del
Patrimoni al 31-12-91, ni amb la informació que figura al document
"Detall del crèdits a 31-12-91 " del Pressupost Municipal de 1.992.

8.- Al Romanent de Tresoreria no hi figura la valoració del pendent
de cobrar dubtós. Des de el 31-12-89 el pendent de cobrar s'ha anat
incrementant de forma important.
La valoració del pendent de cobrar dubtós s'ha de realitzar d'acord
amb l'art. 103 del R.D. 500/1990, i el seu import ha de servir pel
càlcul del Romanent de Tresoreria.

Al 31-12-92 el pendent de cobrar corresponent a exercicis tancats
(fins al 31-12-91) era de 27.3 milions de ptes. D'aquest pendent de
cobrar al mes de Juliol de 1.993 s'havia cobrat, aproximadament, un
mil.lio de ptes. (3,5%).
Al 31-12-91 el pendent de cobrar corresponent a exercicis tancats
(fins al 31-12-90) era de uns 17,5 milions de ptes. D'aquest
pendent de cobrar al Papec trañscr¡pció\óords ¡désoiJcioná^3 s'havien cobrat; 2,1
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milions dins l'any 1„992 i unes 140 mil ptes. dins l'any 1993, per

tant un total d'uns 2,2 milions de ptes. (12%).
Al 31-12-90 el pendent de cobrar corresponent a exercicis tancats

(fins al 31-12-89) era de uns 11,3 milions de ptes. D'aquest
pendent de cobrar al mes de Juliol de 1.993 s'havien cobrat; 2,1
milions dins l'any 1.991, 800 mil ptes, dins l'any 1.992 i unes 57
mil ptes. dins l'any 1993, per tant un total d'uns 2,9 milions de
ptes, (25,6%).

Podem establir el següent resum de la evolució del pendent de
cobrar ;

ANTIGUITAT DE LA DEUTE AL 31-7-93 COBRAT NO COBRAT

De Saldos fins 31-12-91: 1,5 ANYS
De Saldos fins 31-12-90; 2,5 ANYS
De Saldos fins 31-12-89: 3,5 ANYS

3,6 %

12,- %

25,6 %

96.4
88,-
74.5

De la llicencia d'obra de Canet en concepte de Impost de
Construccions es va cobrar uns 20 milions de ptes., dins l'any
1.991. Aquesta obra fins el dia d'avui, no ha començat estant el
permís d'obra pràcticament caducat (encara que no es pugui declarar
legalment caducat per falta d'iniciació de l'expedient)
Segons informe de Secretària el contribuent podria reclamar
l'impost en cas de que no realitzas l'obra. La importància de
l'import fa que de qualque manera s'hauria de considerar a efectes
del càlcul del Romanent de Tresoreria utilitzable, encara que no es

produesqui la anul.lació del dret ja ingressat.

D'acord amb aquestes dades i considerant la problemàtica existent
al padró municipal, especialment pel que fa al I.B.I., amb
l'existència de deficiències importants que faran dificultós el
cobrament de la deute PROPOSO QUE ES CONSIDERIN DE DIFICIL
RECAPTACIA A EFECTES DEL QUE DISPOSA L'ART. 103 DEL R.D. 500/1990,
UNA QUANTITAT QUE OSCIL LI ENTRE EL 75 % I EL 100 % DE LES DEUTES,
QUE AL 31-12-92 TINGUIN UNA ANTIGUITAT SUPERIOR A L'ANY (27,3
MILIONS): Considerant que es a partir de la implantació del I B.I.
quan es produeix un nvPapéb^áiisGVijjétó"àtíòrd&treèòiuciorisndent de cobrar i vista
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la situació econòmica existent a nivell general entenem que la
previsió no es de cap manera desorbitada ni exagerada.

9.- De la partida 92 01.1.10 "Alts càrrecs" de l'Estat de

liquidació del pressupost es dedueix que s'han reconegut la
pràctica totalitat dels crèdits inicials, sense que s'hagin produït
economies corresponents a les no assistències a les sessions dels

òrgans col.legiats dels quals formen part els regidors, incomplint
l'art. 12.6 del Reglament Orgànic Municipal.

10.- Les partides de l'Estat de liquidació del pressupost 01.44 46
i 01.3.46, que segons pareix corresponen a la Mancomunitat de

Tramuntana, conformen un pendent de pagar de 2,6 milions quan

segons la Mancomunitat el saldo es de 1,7 milions.

11.- L'obra de "voravies" va esser recepcionada provisionalment dia
10-8-92. Existeix una proposta de generació de crèdit de 12,7
milions de ptes. amb data 31-12-92 referent a n'aquesta obra, no

figurant dita partida com a pendent de cobrar ni pendent de pagar.
Al esser una obra recepcionada dins l'any 92 s'hauria de reconeixer
la deute al 31-12-92 i en el seu cas el pendent de cobro.

12.- Al Balanç de Situació s'observa un patrimoni negatiu d'uns 37
milions de ptes. que no pareix raonable i que ens fa dubtar,
juntament amb les observacions anteriors, que el Balanç reflexi la
vertadera situació patrimonial de l'Ajuntament.

El Sr. Sebastian Gutierrez, referent a les al.legacións del
Sr. Pere Trias, digue que els punts 4, 5, 6, 7 i 12 de les mateixes
s'ha havian arreglat,

Pel que fa a la resta:
- El punt 1) tècnicament no es posible.
- El 2) digue que el Compte estava compost de diversos llibres

i que hi eran.

- El 3) No va esser posible i no te sol.lució.
- El 8) no es pot tocar ja que els acords s'havian de haver

pres abans. Paper transcripció acords i resolucions



- El punt 9) s'ha duit a termini de conformitat amb l'acord de

Ple.
- Pel que fa el punt 10) no hi ha problema.
- punt 11) es dugué a termini tot en el 1993, no en el 1992,

El Sr. Pere Trias, pel PAS Projecte Alternatiu digue, que no

podia aprovar una compta a on no estava d'acord, de la manera que

s'havia duit el tema de cobro dels Regidors, que no es tenia en

compte el referent a 1'impost de construccions de Canet i que en

quant als saldos de dubtós cobro no havia cap criteri del que es

podria emplear i a mes que feia sis mesos, quant 1'aprovació del
pressupost per a 1994, havia presentat el seu criteri i li havia
estat rebatud argumentant criteris politics.

El Sr. Sebastian Gutierrez, P.S.O.E. exposar que en quant els
saldos de dubtós cobro, encara que no hi hagués un acord la
prudencia estava mes que servida, ja que només s'havia empleat una

quantitat mínima, en relació el que es podia utilitzar, i a més que

per emplear-ho era el Ple per majoria qui tocava decidir-ho, i que
era molt dificil de valorar amb un porcentatje fitxe, que creia que

havia de ser fruit d'un estudi.

El Sr. Jaume Pou, del Grup P.P, digué que no votará a favor a

una liquidació que no havia aprovat el pressupost, ni havia duit
a termini el seu grup. Així mateix felicitar al Sr. Trias per la
seva profesionalitat, amb exposar el tema.

Pel que fa a les asignacions enten que es cosa política i
respecta del saldos de dubtós cobro, enten que no pot seguir així,
que es fa nessesari dur a termini un estudi per part del regidor de
1'area.

Sotmès a votació el resultat de la mateixa fou;

- cinc (5) a favor del Grup Municipal Socialista.
- cinc (5) encentra quatre (4) del PP-ÜM i un (1) del PAS

Projecte Alternatiu.
- un (1) abstenció del PP-ÜM

Paper transcripció acords i resolucions
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Sotmès novement a votació, el resultat fou el mateix.

El Batle decideix l'aprovació de la mateixa amb el seu vot de

qualitat.

TASA DE FEMS.- El Sr. Batle retira aquest punt del
l'ordre del dia per a un millior estudi:

SENTENCIA SON TRIES.- El Sr. Batle llegeix la

següent proposta;

PROPOSTA DE BATLIA

V"sta la sentencia de 13 de febrer de 1992, provinent del
recurs 246 de 1987, promogut pel Sr. Gabriel Fortuny Maura, damunt
Normes Subsidiaries del Pla D'Ordenació Urbana, propos al Ple
d'aquest Ajuntament aprovi;

Encarregar a l'arquitecte Municipal, la redacció d'un projecte
d'ordenació urbanisitica de la zona de Son Tries que vendrá a ser

un anex a la revisió de N.N.S.S. Les solucións que se contenguin en

l'ordenació urbanística han de estar suficienment detallades i

motivades, en compliment del establert en el fallo del Tribunal

Suprem.
Tal es el que propos, si be heu sotmet el Ple perque amb el

seu superior criteri acordi el mes pertinent.

El Sr. Jaume Pou, del grup P.P., digué que ell creia que
tenian un fallo, jü que no es una cosa jurídica sino un problema
polític, i que com a es sabut existeix un conveni interior i creu

que sr es demanan danys i perjuicis esta oberta la porta el pleit
civil.

El Sr. Pere Trias pel PAS projecte Alternatiu, digue que
entenia que no era potestat del Plenari sino del Batle l'esmentat
encàrrec i que si estigues mes explicat ho votaria a favor pero que
ho veu una proposta molt genérica.

El Sr. Batle li digue que encara i tot siguent ell abastament ho
trobava sufientment important com a per a dur ho a Ple.

Paper transcripció acords i resolucions
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Sotmès a votació la proposta fou aprovada, i el resultat de la
mateixa four

26966 c

- cinc (5) vots a favot del Grup Municipal Socialista,
sis (6) abstencions, cinc (5) del PP-UM i un (1) del

PAS Projecte, Alternatiu.

CENTRE REEMISOR DE T.V.- Tot seguit el Sr. Jaume Pou
del grup P-P. somet el Ple la següent Mocio:

Vista la nessecitat que te aquest Municipi de 1'instalació d'un
centre reemisor de T.V: per la recepció adequada de la senyal de
T.V. ,

PROPOSAM AL PLE D'AQUEST AJUNTAMENT.

Que informi favorablement la declaració d'utilitat pública,
d'acord amb l'art. 16 del Real Decret Legislatiu de 26 de Juny de
1992, Texte refós de la Llei damunt Regim del Sol i Ordenació
Urbana i l'art. 10 de la LLei 1/1991, de 30 de Gener, per el
projecte redectat per l'enginyer de telecomunicacions D. Bernardo
Balaguer Monterrubio, consistent en 1'instal.lació d'un centre
reemisor de T.V. a dintre de la Serra del Ram a las proximitats del
Cor de Jesús.

Si be el Ple amb el seu superior criteri acordará el mes

pertinent^

El Sr. Pere Trias pel P.A.S digué que trobave a faltar al
projecto, l'estudi d'altres posibles alternatives, com la
televisió per cable etc. o els distins llocs on es pugui instal.lar
el reemissor, ja que creu que es un mal precedent instal·lar-lo
aquest lloc al meyns que es demostri que no es posible fer-ho a cap
altre.

El Sr. Jaume Pou pel P.P. digue que ell creia amb l'estudi que

havia fet l'enginyer, ja que amb els seus coneixements en la
materia li era molt dificil de evaluar el projecte, pero si entenia
que si es feia per cable l'impacte havia de esser molt mes gran ja
que a mes del repetidor que igualment era nessesari, se haurian
d instal·lar cables nPapéE'trahscripció acord's a rfesólucions
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El Sr. Batle digue que estava d'acord amb la proposta, ja que la

majoria de queixas que tenia eran referents a que no es podia veure

la televisió.

El Sr. Sebastian Rodriguez pel PSOE, digue que ell per la seva

profesió coneixia estudis que s'havian fet damunt el tema, i que el
lloc mes adequat per instal.lar el reemisor era l'assenyalat.

Sotmès a votació el resultat de la mateixa fou:

- deu (10) vots a favor cinc (5) del P.S.O.E.i cinc (5) del
PP-UM,

- una (1) vot en contra del PAS Projecte Alternatiu.

GUARDIA CIVIL.- El Sr. Batle posar en coneixament de
la corporacio que l'any en curs es celebrar el 150 aniversari de la
constitució del cos de la Guardia Civil, i proposa el Ple dirigir
a l'esmentat cos un escrit de felicitació i agraiment pels serveis
prestats al poble fins a la data.

Sotmès a votació es aprovat per unanimitat.

PRECS I PREGUNTES.-

- El Sr. Jaume Balaguer digue que l'informació que havia donat
damunt el vorera del passeig no es podria dur a termini ja que no
era posible i que els adoquins es guardarían a la depuradora
esperant un millor desti.

- El Sr. Pere Trias, demanar que si el tema de la televisió va

per una sèrie de mesos, que els receptors actuals es mantenguin
aixi com toca.

- El Sr. Jaume Balaguer li responguer que el problema de que

bagues empitjorat era perque havian caigut dos postes.
- El Sr. Pere Trias demanar que ja que el Pla d'equipaments

finalitzava el dia 15 de Maig, que es reunis la comissió, per a

paríame.
- El Sr. FrancespaperQransctSpc¿'acord&^iPrèsòiiiGíonsque ja havia parlat amb
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els pares i que s'ha estava treballant amb la linea del parc

infantil i amb el sentit d'adecentar la pista, i el lloc de treball
dels monitors esportius.

Un cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia,
essent les vint-i-dues hores i quaranta minuts, el Sr. Batle aixeca
la sessió, i per fer-hi constar el que s'hi ha tractat, jo la
Secretaria en donc fe, i amb el seu Vist-i-Plau estenc la present
Acta al lloc i la data assenyalats a l'encapçalament.

Paper transcripció acords i resolucions
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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINARIA

CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT

EL DIA 14 DE MAIG DE 1994

Membres assistents:

Sr. Joan Ferrà Capllonch
Sr. Francisco Ferrés Serrat

Sr. Sebastián Gutiérrez Rodríguez
Sr_ Pere Trias Aulí

Sr. Jaume Pou Reinés

Sr. Viçens Cabot Comas

Sr. Francisco Tomas Rosselló

Membres absents que han excusat l'assistència:
Sr. Joan Matas Albertí

Sr. Guillem Bosch Costa

Sr. Francisco Bosch Bauza

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les
Illes Balears, essent les vint-i-dues hores i quaranta cinc minuts
del dia catorce de maig de mil nou-cents noranta-quafre, es reuneix
a la Sala d'Actes de la Casa de la Vila, en primera convocatòria,
el Ple de la Corporació sota la Presidència del Batle Delegat Sr.
Jaume Balaguer Linas, i amb l'assistència dels Senyors Regidors que
es relacionen a l'encapçalament, a l'objecte de celebrar sessió
extraordinaria i en ella tractar els assumptes inclosos a l'ordre
del dia, el qual fou degudament notificat. Assisteix com a

Secretaria, la de la Corporació, Sra. Maria Dolores Sureda
Trujillo

ACTA ANTERIOR.- Es dona per llegida 1 ' acta de la
sessió ordinària celebrada dia 26 d'abril de 1994, còpia de la qual
fou, entregada juntament amb la convocatòria d'aquesta sessió.

Paper transcripció acords i resolucions
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PLA D'EQUIPAMENT ESPORTIUS-- El Sr- Francesc Ferrés

N.·26970 C

Serrat delegat de Cultura i Esports proposa:

PRIMERA PROPOSTA

1.- Aprovar l'expedient de sol·licitud de finançament al
Consell Insular de Mallorca per a l'obra denominada ACONDICIONAMENT

RECINTE POL·IESPORTIU SITUAT A CA L'AMET (ESPORLES), segons el
projecte redactat pels Arquitectes BARCELÓ & FERRA C.B. i que te
un pressupost 6.505.528 i demanar-ne la inclusió en el Pla

Territorial Esportius del CIM per a 1994, per tal que el CIM el
financi, a fons perdut, amb la quantitat de 4.337.019 ptes

2.- Comprometre's a prende a càrrec seu la part del pressupost
de les obres de referència que ultrapassi al finançament del CIM
aixi com els excessos que, sobre el pressupost assenyalat, es

puguin produir com a conseqüència de projectes adiccionals,
reformes, revisions de preus o per qualsevol altra causa.

3.- Obligar-se a dedicar les instal·lacions que es

construesquin en la destinació esportiva sol·licitada, per un
termini de vint anys, durant el qual no podran alienar-ne en cap
cas l'us ni l'explotacio comercial amb finalitats lucratives, sense

l'autorització expressa del Consell Insular de Mallorca.

4." Autoritzar al Consell Insular de Mallorca a utilitzar
gratuïtament les instal·lacions objecte de finançament, que els
siguin requer-des per al desenvolupament de competències o actes
esportius oficials.

5.- Aceptar específicament les normes establertes.

B.- Acorda crear una partida econòmica, amb el crèdit suficient per
al finançament de la part corresponent a aquest Ajuntament, de les
instal lacions espor Pa^er' tcarisGnpciiS acortáá i resòfücióhs le inclusio en el Pla
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N.V26971

Territorial d'equipaments del Consell Insular de Mallorca per l'any
1994, l'esmentat finançament es dura a terme mitjançant la petició
d'un crédit.

SEGONA PROPOSTA

A.-

1.- Aprovar l'expedient de sol·licitud de finançament al
Consell Insular de Mallorca per a l'obra denominada ACONDICIONAMENT
CAMP DE FUTBOL (ESPORLES), segons la previsió redactada pels
Arquitectes BARCELÓ & FERRA C.B. i que te un pressupost 2.500.000
i demanar-ne la inclusió en el Pla Territorial Esportius del CIM
per a 1994, per tal que el CIM el financi, a. fons perdut, amb la
quantitat de 1.666.667 ptes

2.- Comprometre's a prende a càrrec seu la part del pressupost
de les obres de referència que ultrapassi al finançament del CIM
aixi com els excessos que, sobre el pressupost assenyalat, es

puguin produir com a conseqüència de projectes adiccionals,
reformes, revisions de preus o per qualsevol altra causa.

3.- Obligar-se a dedicar les instal·lacions que es

construesquin en la destinació esportiva sol·licitada, per un
termini de vint anys, durant el qual no podran alienar-ne en cap
cas l'^us ni l'^explotacio comercial amb finalitats lucratives, sense
1 autorització expressa del Consell Insular de Mallorca.

4 - Autoritzar al Consell Insular de Mallorca a utilitzar

gratuïtament les instal·lacions objecte de finançament, que els
siguin requerides per al desenvolupament de competències o actes
esportius oficials.

5.- Aceptar específicament les normes establertes.

B.- Acorda crear una ;.Pàper tránicrípcló) àóòídè <V resoiútilofís el crèdit suficient per
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al finançament de la part corresponent a aquest Ajuntament, de les
instal·lacions esportives de que es demana la inclusió en el Pla

Territorial d'equipaments del Consell Insular de Mallorca per l'any
1994, l'esmentat finançament es dura a terme mitjançant una petició
de crédit.

El Sr. Pere Trias pel PAS projecta alternatiu, digué que amb
el pla d"^equipaments per les escoles noves hi està d'record, pero

pel que fa a la segona proposta no, ja que es feren molts de
retalls per falta de diners a la primera i ara es gasten amb la
segona i casualment son les mateixes partides que manquen al primer
projecte.

El Sr. Jaume Balaguer pel PSOE, volgué manifesta que avui no

estarian parlant de la segona proposta si el projecte de l'bany
passat hagués estat un projecte normal i no plagat de dificultats
com va ha ser.

El Sr. Juan Ferra pel PSOE, també es manifesta amb el sentit de

que no li mancave rao al Sr. Trias, pero que les dificultats hi
eran i quad es trobes al mig no queda mes remei que seguir.

El Sr. Sebastian Gutierrez,pel PSOE, manifesta que pareixia que
tota la culpa del desgraciat projecte de l'bany passat era politica,
pero que era hora de responsabilitza als tècnics dels seus propis
errors, ja que amb el que cobren, no es poden tolerar aquest fallos
i que havia que demanar-los responsabilitats.

El Sr. Vicens Cabot, pel P.P. digue que apoyaria la proposta
del Sr. Juan Ferr--;.

Sotmesa

unanimitat
votació la primera proposta es aprovada per

Sotmesa a votació la segona proposta el resultat de la mateixa
fou :•

cinc (5) vots a favor, tres (3) del Grup Municipal
Socialista i dos (2) Papel trai^scnpííió acords i resolucions
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- dos (2) abstencions, un (1) del PAS Projecte Alternatiu
i un (1) del Grup Municipal Socialista.

ACONDICIONAMENT DELS ESPAIS EXTERIORS DEL COL·LEGI

GABRIEL COMAS I RIBAS - El Sr Francesc Ferrés Serrat delegat de
cultura i Esports proposa:

PROPOSTA

Vista la necesitat que te l'escola pública Gabriel Comas i
Ribas d'acondicionar l'espai exterior dels alumnes de preescolar de
la esmentada escola es per la qual cosa que propos al ple d'aquest
Ajuntament que es dugui a termini durant l'estiu

I habilitar la partida corresponent a la quantitat de 400.000
Pts, que es dura a terme mitjançant una petició de crèdit.

El Sr. Pere Trias pel PAS, digué que els arguments eran el
mateixos que a la proposta anterior, pero que hi estava d""acord.

El Sr. Jaume Balaguer li digué que segons com es mira podia
esser que el Sr. Trias tingues raó, pero de l'^actuacio proposada es
treu un profit molt mes gran.

Sotmès a votació es aprovat per unanimitat.

Un cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia,
essent les vint-i-tres hores i trenta minuts, el Sr. Batle Delegat
aixeca la sessió, i per fer-hi constar el que s'hi ha tractat, jo
la Secretaria en donc fe, i amb el seu Vist-i-Plau estenc la
present Acta al lloc i la data assenyalats a l'encapçalament.

Maig de 1994
La Secretaria,
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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINARIA

CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT

EL DIA 17 DE MAIG DE 1994

Merabres assistents:

Sr. Sebastián Gutiérrez Rodríguez
Sr - Pere Trias Aulí

Sr. Jaume Pou Reinés

Sr : Viçens Cabot Comas
Sr. Francisco Tomas Rosselló

Sr. Francisco Bosch Bauza

Sr. Jaume Matas Albert!

Membres absents que han excusat l'assistència:
Sr. Joan Ferra Capllonch
Sr: Francesc Ferrés Serrat

Sr. Jaume Balaguer Llinàs

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les
Illes Balears, essent les vint hores i quaranta cinc minuts del
dia deset de maig de mil nou-cents noranta-quatre, es reuneix a la
Sala d'Actes de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple
de la Corporació sota la Presidència del Batle Sr. Guillem Bosch

Costa, i amb l'assistència dels Senyors Regidors que es relacionen
a l'encapçalament. Assisteix com a Secretaria, la de la Corporació,
Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo.

Es reuneix a l'Ajuntament d'Esporles en sessió publica,
per donar compliment al que estableix l'art 26 de les normes

electorals vigents. Complertes totes les formalitats legals
establertes, aquest Ajuntament ha format les meses electorals que

s'indiquen, amb les persones que s'esmenten per a cada un dels
càrrecs.

S
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SECCIÓ 002 MESA B

TITULARS

PRESIDENT: Bartolomé Marti Anton

1er VOCAL; Maria Mir Soler

2on VOCAL: Maria Nicolau Bauza

D.N.I. 41398912

D.N.I. 43011949

D.N.I. 41392546

SUPLENTS

DE PRESIDENT: Mâ Carmen Vanrell Baurel D.N.I 42973285

DE PRESIDENT; Pedro Miguel Olivares Ocaña D.N-I. 42981754

DE 1er VOCAL: Jose Pol Borras D.N.I. 43021332

DE 1er VOCAL: Mâ Antonia Rossello Llabres D.N.I. 78208904

DE 2on VOCAL: Mâ Jesus Sauras Olivas D.N.I. 51311615

DE 2on VOCAL: Marta Mongrel Ayma D.N.I 38488626

SECCIÓ 002 MESA A

TITULARS

PRESIDENT: Julian Colom Piza
1er VOCAL: Francisco Bosch Tomas

2on VOCAL: Maria Angeles Garcia Aloy

D.N.I 43028928

D.N.I 41324604

D.N.I 43013282

SUPLENTS

DE PRESIDENT: Jose Lima Dimonte D.N.I 43043495
DE PRESIDENT: Juana Ana Arbos Garau D.N.I 42992336
DE 1er VOCAL: Juan Miguel Escobar Bosch D.N.I 42990257
DE 1er VOCAL? Miguel Antonio Company AlbertiD.N.I 43018426
DE 2on VOCAL: Juan Ferrer Sureda D.N.I 42959304
DE Zon VOCAL? Mâ Angeles Gonzalez Duartes D.N.I 43037610

Paper transcripció acords i resolucions



GOVERN BALEAR

Conselleria Adjunta a la Presidència
Direcció General d'Inlierior

N."26976 C

SECCIÓ 001 MESA B

TITULARS

PRESIDENT; Elena Rossello Baungaard D.N.I 43065217

1er VOCAL: Juan Ribas Camps
2on VOCAL: Jaime Roca Ramis

D.N.I 78208914

D.N.I 42003602

SUPLENTS

DE PRESIDENT; Francisco Javier Salom Vanrell D.N.I 41331614

DE PRESIDENT; Magdalena Morell Moranta D.N.I 78205141
DE 1er VOCAL; Catalina Tomas Bosch D.N.I 78213997

DE 1er VOCAL; Juan Vich Moranta D.N.I 41396290

DE 2on VOCAL; Jorge Marcos Perez D.N.I 36915882
DE 2on VOCAL; Juana Mâ Mauro Leon D.N.I 43107825

SECCIÓ 001 MESA A

TITULARS

PRESIDENT; Natalia Llorente Nosti D.N.I 1174523
1er VOCAL; Jorge Lopez Salans D.N.I 36247325
2on VOCAL; Anunciada Colon de Carvajal Gorosabel D.N.I 1398117

SUPLENTS

DE PRESIDENT; Rafael Bosch Cabellas D.N.I 42992170
DE PRESIDENT; Magdalena Alemany Ferra D.N.I 78205154
DE ler VOCAL; Jose Luis Calafell Rossello D.N.I 78208925
DE 1er VOCAL; Ana Maria Alberti Tomas D.N.I 43037937
DE 2on VOCAL: M a g d a 1 .Paper 'Iránsct-ipéiá' acords t resolucions D.N.I 78198017
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N.-26977

DE 2on VOCAL: Lisa Mona Andersen D N.I 01484727

Un cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia,
essent les nou hores i quaranta cinc minuts, el Sr. Batle aixeca la
sessió, i per fer-hi constar el que s'hi ha tractat, jo la
Secretaria en donc fe, i amb el seu Vist-i-Plau estenc la present
Acta al lloc i la data assenyalats a l'encapçalament.
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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINARIA

CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT

EL DIA 31 DE MAIG DE 1994

N.°26978 C

Membres assistents^

Sr. Jaime Balaguer Llinàs
Sr. Juan Ferrà Capllonch
Sr. Francisco Ferrés Serrat

Sr. Sebastián Gutiérrez Rodriguez
Sr. Pere Trias Aulí

Sr. Jaime Pou Reinés

Sr. Vicente Cabot Comas

Sr. Francisco Tomas Rosselló

Sr. Juan Matas Albert!

Sr. Francisco Bosch Bauza

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les
Illes Balears, essent les vint hores i quaranta cinc minuts del dia
trenta-u de maig de mil nou-cents noranta-quatre, es reuneix a la
Sala d'Actes de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple
de la Corporació sota la Presidència del Batle Sr. Guillem Bosch

Costa, i amb l'assistència dels Senyors Regidors que es relacionen
a l'encapçalament, a l'objecte de celebrar sessió extraordinaria i
en ella tractar els assumptes inclosos a l'ordre del dia, el qual
fou degudament notificat. Assisteix com a Secretari,
1'Administratiu sr. Pere Aulí Matas.

ACTA ANTERIOR.- Es dona per llegida l'acta de la
sessió ordinària celebrada dia 14 de maig de 1994, còpia de la qual
fou entregada juntament amb la convocatòria d'aquesta sessió.

CORRESPONDENCIA I DISPOSICIONS OFICIALS.- A l'apartat de
correspondència per part de Secretaria es dona compte de les
següents :

Conselleria d'obres Publiques i Ordenació del
Territori. Sol, licit.sPaperifànscH^ciô àtooftfsï resoiucionsprogramació de vivendes
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de proteció oficial pel pla de 1996-1999. (núixir 697 de 6.05.94) _

Conselleria de Comerç i Industria. Tramet còpia
resolució d'aprovació de la proposta de l'Ajuntament d'excloure els
establiments comercials situat al terme municipal de les
limitacions d'horaris, (num. 1034 de 10.05.94)

- Consell Insular de Mallorca. Informa de l'obligació
dels Ajuntament de trámete al CIM còpia dels extractes de les actes
i acords adoptats.(núm.1100 de 16.05.94)

- Junta d'Aigues de Balears. Resolució de 19.04.94 sobre
indemnització per els cots de conservació, manteniment i explotació
dels serveis de depuració d'aigues residuals^(núm 1129 de 19.05.94)

- Jefatura Provincial de Trafico. Circular 2/93 sobre

organització proves esportives, (núm 1134 de 19.05.94)

- Conselleria de Sanitat i Seguretat Socials Informació
sobre aspectes educatius del serveis d'atenció a la primera
infància.(núm.1150 de 23.05.94)

Conselleria d'Agricultura i Pesca. Informació
topogràfica per a la planificació de la lluita contra el foc
forestal (núm 1151 de 23.05.94)

- Centre de coordinació de biblioteques del Consell
Insular de Mallorca. Moviment estadistic 1 trimestre 94 (núm 1155
de 23,0594)

- Comissió d'Acció Social i Sanitat del Consell Insular
de Mallorca. Pla d'Actuació per a 1994-95.(núm 1209 de 27.05.94)

- Conselleria de Sanitat i Seguretat Social. Requereix
informació sobre l'aportació econòmica de l'Ajuntament d'Esporles
per a la signatura de conveni del programa de primera infància,
(núm 1224 de 30.05.94)

N.-26979
❖
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CONVENI AMB LA CONSELLERIA D'HISENDA GESTIÓ I.B.I

Sebastian Gutierrez proposa.

El Sr.

Vist que en data 27 de Febrer de 1992, el Consell de
Govern de la Comunitat Autónoma de les Illes Balears va adoptar
l'acord d'acceptar la delegació formulada per l'ajuntament
d'Esporles el dia 21 de novembre de 1991, referent a la gestió
Tributaria de l'impost sobre bens inmobles.

Per la present veng a propossa al Ple d'aquest
ajuntament signar amb la Conselleria d'Hisenda de la comunitat
Automa de les Illes Balears el següent conveni:

Palma de Mallorca

REUNITS

D'una part, el conseller d'Economia i Hisenda de la Comunitat
Autónoma de les Illes Balears, Hble. Sr. Jaume Matas i Palou.

I d'altre part, 1 ' alcalde-president de l'ajuntament
d'Esporles, Ilm. Sr. Guillem Bosch Costa.

Amb dues parts es reconeixen mutua capacitat per a l'otorgament
del present instrument i pel que fa a la seva adequada motivació.

EXPOSEN

12.- QUE PEL PLE DE L'AJUNTAMENT DE 21/11/91, fou adoptat acord pel
qual es procedia a delegar a la Comunitat Autónoma de les Illes
Balears, la gestió tributatria de l'impost sobre bens inmobles.

22.- Que en data 27 de febrer de 1992, el Consell de Govern de la
Comunitat Autónoma de les Illes Balears va adoptar l'acord de
acceptar la delegació formulada per l'ajuntament d'Esporles, en
materia de gestió tributaria de l'impost sobre bens inmobles.

32.- Que en data 12 de març de 1992, i en el BOCAIB num. 31,
pàgines 1923, foren publicats els acords de delegació als quals es
refereix el primer d'pap^r-tràriscrípèiípàtíòrdèi rësoiuèfonsn ' ad junta còpia.
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42.- Que en data 5 de novembre, va entrar en vigor el Decret 77/92,
relatiu a Certifi acions de Descobert i Gestió Tributària Local
(BOCAIB núm. 134) pel qual s'autoritzen les bases generals que

regeixen la delegació de competencies per part desi ajuntaments de
les Illes Balears a la Comunitat Autònoma en materia de gestió
tributària de l'impost sobre béns immobles.

52.- Que en data 17/12/1992, el conseller d'Economia i Hisenda va

dictar resolució on en desenvolupaven els articles 2 i 3 i
Disposició Final Primera del Decret 77/92, de 5 de febrer.

52.- Que amb dues parts manifesten el seu interès en subjectar les
relacions interadministratives que sorgeixen de la delegació
esmentada abans a un marc estable que es concreta en les següents

PRIMERA." COMPETENCIES RELATIVES A LA LIQUIDACIÓ DE L'IMPOST SOBRE
BENS IMMOBLES.

12." La Comunitat Autònoma de les Illes Balears per mitjà de la
Conselleria d'Economia i Hisenda, d'ara endavant la Conselleria
exercietarà les competències delegades en matèria de gesteó
tributària de l'impost sobre béns immobles, establertes a l'article
78 de la Llei reguladora de les Hisendes Locals.

22.- La Conselleria, a partir dels pardrons que li tramatrà
anualment el Centre de Gestió Cadatral i Cooperació Tributària,
paracticarà la liquidació de l'impost sobre béns immobles, per a la
qual cosa els ajuntaments hauran de comunicar a la Conselleria,
dintre del primer trimestre de l'Oany, les ordenances fiscals per
les quals s'aprovin els tipus impositius. La Conselleria emetrà el
corresponent CENS DE L'IMPOST, que contendrá, a més dels béns
immobles gravats per cada municipi, separadament els de naturalesa
rústica i urbana, separadament els de naturalesa rústica i urbana,
suficientment identificats, amb expressió dels subjectes passius i
els corresponents valors cadastrals, les quotes a ingressar per
cada contribuent. Doi^PapéíítEàtisGr^èió^atíordsqtesdíiÍGiofièPns es trametran a cada

CLAUSULES



ajuntament per a la seva exposició al públic en el termini de 15

dies.

32.- La publicació dels edictes en el BOCAIB, d'acord amb el que

estableix l'article 124.3 de la Llei General Tributària, la
realitzarà la Conselleria.

42.- La Conselleria emetrà els documents de cobrament pertinents
tant en cas que es tracti de deutes de cobrament periòdic per rebut
com de liquidacions per ingrés directe.

SEGONA.- CONCESIO I DENEGACIÓ D'EXEMPCCIONS I BONIFICACIONS

Dintre de les competències que l'article 78 de la Llei

reguladora de les Hisendes Locals atribueix als ajuntaments en el
marc de l'impost sobre Bens Immobles es troben la concessió i
denegació d'exempcions i bonificacions.

El Centre de Gestió Cadastral posarà a disposició de la
Conselleria el suport informàtic en el qual constin les exempcions
i bonificacions concedides fins a l'exercici de 1992, les quals es
tendrán en comte quan es liquidi l'impost.

En el cas d'aqueslls bens immobles que com a conseqüència
d'una alteració d'ordre físic, econòmic o jurídic puguin gaudir
d'alguna de les exempecions enumerades a l'article 64 de la llei
reguladora de les Hisendes Locals, la Conselleria una vegada que en
tengui coneixement, tramitara el corresponent expedient.

Quant a la bonificació establerta a l'article 74 de la Llei
reguladora de les Hisendes Locals la Conselleria, una vegada
sol·licitada pels interessats, donarà curs a l'expedient.

En tot case se sol·licitarà informe tècnic del Centre de
Gestió Cadastral.

TERCERA.- RESOLUCIÓ DELS EXPEDIENTS DE DEVOLUCIÓ D'INGRESSOS
INDEGUTS.

La Conselleria únicament durà a terme les esmentades
actuacions pel que fa a aquells municipis queli tenguin delegada la
funció recaptadora en els termes establerts a l'article 7 de la
llei reguladora de 1 PàperLtràhècHpciô-acoPcts«Meéolucions
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La devolució, que en el seu cas s'acordi, es farà efectiva per

l'Ajuntament respectiu.

QUARTA.- RESOLUCIÓ DE RECURSOS CONTRA ELS ACTES DICTATS EN MATERIA
DE GESTIÓ TRIBUTARIA.

Els actes dictats per la Conselleria a l'exercici de les

comptències de gestió tributària que li han estat delegades, podran
ser recorreguts, de conformitat amb allò establert a l'article 7 de
la Llei reguladora de les Hisendes Locals, en reposició, davant la
pròpia Conselleria en termini de quinze dies ointerposar en el
mateix termini reclamació económico-administrativa davant la Junta

Superior d'Hisendea.

QUINTA.- EMISSIÓ DE REBUTS D'ALTRES CONEPTES TRIBUTARIS.

La Conselleria, a més de l'emissió dels rebuts de l'impost
sobre béns immobles, elaborarà els rebuts d'aquells altres tributs,
la gestió recaptadora dels quals li estigui encomenada.

SISENA.- COMPENSACIÓ ECONOMICA.

En compensació a les despeses que cosasiona. la gestió
tributària de l'impost sobre béns immobles la Conselleria detreurà
de la liquidació anual i definitiva que a favor de l'Ajuntament
realitzi en reó a la recaptació dels drets que de titularitat de
l'Ajuntament té encomenada, una quantitat que se xifra en pessetes,
i l'esmentada imputació haurà d'operar, preferentment sobre la part
dels recàrrecs de constrenyiment que corresponguin a l'Ajuntament.
La xifra abans indicada es revisarà anualment a partir del 1994, en
els dos supòsits següents; el primer, de forma automàtica aplicant
1 ' IPC anual; el segon, per conveni "ad hoc", en el moment en què el
volum de rebuts de l'IBI a gestionar experimenti un increment
superior al 20% del número de rebuts a gestionar en l'exercici
precedent, partint del 1992 com a any base.

Els ajuntaments que no tinguin subscrits convenis de
recaptació amb la CAIB per a la gestió dels tributs locals, hi
hauran d'ingressar a -'ífànWortpcró'-:ac6MiB-ii>fesbfceionsde 250.000 pessetes, la
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qual es revisarà de forma idèntica, i als mateixos suposts prevists
al paràgraf anterior.

A tal efecte, el Servei de recaptació trametrà a l'Ajuntament
la corresponent notificació, a la qual s'hi adjuntarà el document
unificat d'ingrés (DÜI), que es podrà fer efectiu a qualsevol de
les entitats bancàries' que tenen subscrit conveni amb la CAIB:

En cas que els esmentats ingressos no es fassin efectius dins
del termini establert a aquest efecte, la CAIB procedirà a

compensar els imports reclamats, mitjançant el proper pargament que
es tramiti a favor de l'Ajuntament, per qualsevol concepte. Al
moment de la firma d'aquest conveni s'hauran d'abonar les quatitats
corresponents als exercicis, 1992, 1993 i 1994 que pugen a la
quatitat de 750.000.

SETENA.- PERIODE DE VIGENCIA DELS CONVENIS PARTICULARS.

El Conveni, regirà fins que l'Ajuntament no revoqui la
delegació de competències de gestió tributària de l'Impost sobre
Béns Immobles, estenent la seva eficàcia, en tot cas, a les tasques
de gestió desenvolupades a l'exercici de 1992.

Sebastian Gutierrez, del que es tracta en aquesta proposta es que
l'Ajuntnment en data 21-11-91 acorda delegar la Gestió, del IBI la
qual ha sigut acceptada per la Comunitat Autònoma i ara s'ha de dur
a terme la srgnatura del convini i al pagament de les despeses pel
concepte de compensació económica.

Jaime Pou, demana informació sobre si el pagament es retroactiu.

f^acorà^era ^g:^aé^ui1:'i §Bl#^a cSttp^ènYi^eèí'®'^'^^®
Pere Trias, si quan es va fer la cessió no implicava el pagament,
troba que no s'hauria de pagar els anys 92 i 93.

Sebastian Gutierrez, els treballs de la gestió del IBI s'han fet,
i tampoc esta d'acord amb el seu pagament, peró troba que es just
ja que s'han fet.
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signatura del conveni però que es facin gestions per deixar de
pagar els períodes atrassats.

Guillem Bosch, en el conveni hi ha una cluasula on es detalla

clarament que s'ha de pagar.

Sebastian Gutierrez, es pot intentar negociar el pagament.
Pere Trias, demana informado sobre la possibilitat de renunciar a

la gestió del IBI.

Sebastian Gutierrez, totalment impossible tant per motius economis,
ja que el cost seria molt superir al que es demana como compensació
per la gestió, com per motius de manca de personal i de mitjant
informàtics ^

Pere Trias, que es faci una protesta pel pagament dels atrassos i
si s'han de pagar que es demanin ajornaments.

Sebastian Gutierrez, es faran les gestions pertinent i proposa al
Ple que es demani la anulació dels pagaments atrasssats.

Tot seguit sotmesa a votació, s'acorda per unanimitat la signatura
del conveni per a la gestió tributaria del Impost sobre Bens
Immobles amb la Conselleria d'Economia i Hisenda del Govern Balear
i acordant-se tambe que es sol.liciti la anulació dels pagaments
atrassats.

MEMORIA INICIAL ESCOLETA.- Pren la paraula el sr. Francisco Ferres
per a donar compte de la memòria del curs 93-94 de 1'Escoleta

Municipal d'Esporles.

Realça 1'importancia a l'acollida molt favorable de la gent del
poble i que en aquest moments ja es tenen cubertes la totalitat de
plaçes disponibles, que el millorament de l'equipament bàsic, la
compra de una rentadora i secadora, utilització per 1'Escoleta del
magatzem i el cubriment del pati d'arena són propostes pel curs
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vinent, i que -Clar una

:tes entre

pares, mestres i Ajuntament, i consolidar les relacions ordinàries
dels educadors de l'Escola i els mestres de pre-escolar.

MODIFICACIÓ ORDENANÇA ESCOLETA.- El sr. Francisco Ferres assenyala
que d'acord amb l'^article 15 i següents de la llei 39/1988, de 28
de desembre, es du a Ple per a la seva aprovació provisional, si
procedeix, de la present ordenança i que s'^exposi al públic durant
trenta dies, perque els interessats puguin examinar l'^expedient i
presentar les reclamacions que estimin oportunes, en cas de que no

se""n presentin, s"^entendrâ definitivament adoptat l""acord fins
abans provisional.

A continuació es transcriu l'ordenança fiscal reguladora
del preu públic pel servei d'Escola Infantil:

ORDENANÇA REGULADORA DEL PREU PUBLIC
PEL SERVEI D'ESCOLA INFANTIL

Article Ir.- Concepte

De conformitat amb allò previst a l'art. 117 en relació amb
l'art. 41.b), ambdós de la Llei 39/1988, de 28 de desembre,
reguladora de les Hisendes Locals, aquest Ajuntament estableix el
preu públic pel servei d'escola infantil i guarderia, especificat
a les tarifes contingudes als articles 3r. i 6è següents,
respectivament, que es regira per la present Ordenança-,

Article 2n.- Obligats al pagament

Estan obligats al pagament del preu públic regulat per aquesta
Ordenança les persones que es beneficiïn dels serveis o activitats
prestats o realitzats per aquest Ajuntament, als quals fa
referència l'article anterior.

Article 3r.- Quantia
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La quantia del preu públic regulat en aques

"26987 c

enança sera

la fitxada en les tarifes contingudes a l'apartat següent?

- Rendes familiars inferiors a 2,750.000 ptes/any
- Rendes familiars superiors a 2.750.000 ptes/any

9.300 ptes/mes
13.500 ptes/mes

Article 4t.- Obligació de pagament

Neix des de que s'inicia la prestació del servei. No obstant,
s'exigirà el dipòsit previ equivalent a una mensualitat del preu

públic al sol.licitar-se l'ingrés o reserva de la plaça, no pondent
autoritzar-se sense aquest requisit. \

Article 5è:- Normes de Gestió

1.- L'exacció es considerarà devengada simultaneament a la.
prestació del servei i la seva liquidació i recaptació es .dura a

terme per mensualitats vençudes per les oficines municipals en base
a les dades que es rebin de l'esmentada escola infantil.

2.- El pagament s'efectuarà per mensualitats vençudes, a les
oficines municipals, dintre dels tres primers dies del mes següent.

Aixi mateix es podrà fer us de la domiciliació bancària dels

pagaments.

Article 6è.- Guarderia

La quantitat del preu públic regulat en aquesta Ordenança per

Guarderia, serà la fixada en les tarifes contingudes a l'apartat
següent;

- 1.700 pessetes rjiensuals, pe^ nin i pa>r-hbra de guarderia.
200 ptes per hora suelta (fins el màxim de 1.700 ptes/mes)

DISPOSICIÓ FINAL.- La present ordenança entrarà en vigor el
dia de la seva publicació en el Butlletí Oficial de la Comunitat
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modificació o derogació expressa.

Francesc Ferrers, manifesta que uns dels objectius és que

l'Escoleta sigui el meyns deficitaria possible. Que dins del curs

actual s'aconseguit iina sibvencio de 1.062.000 ptes. però que ja
ens han advertit que pel curs vinent serà un 23% meyns. Fent un

calcul amb 27 nins resulta que es calcular una despesa de 6.349.000
i d'ingressos de 4.728.809, per tant s'ha de procurar no augmentar
el dèficit.

Pere Trias, dóna l'enhorabona tant a la Regiduría de l'Ajuntament
com als Educadors pel servei de l'Escoleta i considera que

l'Escoleta Municipal està consolida. Recorda que a la memòria
s'indica que s'han de subsanar deficiències, com per exemple la
seguretat dels al.lots i procurar que quedin, separats de la gent
que va per alia. En quant a l'augment de l'ordenança el seu not és
negatiu per que no es planteja un augment del cost de vida i també
en contra de la distribució de les quotes ja que considera que les
diferencies haurien de ser més elevades. En quant al dèficit
manifesta que l'Administració hi ha d'aportar ajudes i que aquest
dèficit és un superàvit pel futur

Sotmesa a a votació la proposta:
1. S'aprova provisionalment l'Ordenança.
2.- Que s'exposi al públic durant treinta dies i si

finalitzat aquests no s'haguesen presentat reclamacions quedarà
definitivament aprovada la mateixa, d'acord amb els articles 188 i
següents del Reinl Decret 781/1986, de 18 d'Abril.
Resultat de la votació:

- quatre (4) vots a favor del Grup Municipal Socialista.
- cinc (5) abstencions del Grup PP-UM. " : . .

(1) vot en contra del PAS.Projecte Alternatiu.

PROPOSTA DEL P.P. ESCOLES VELLES.- Pren la paraula el sr. Jaime Pou
donant lectura a la següent proposta:

Fa un temps que ha deixat d'esser prudencial que per
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l'autoritat del Sr. Batle, mitjançant el correspc?
clausurà l'edifici de les Escoles Velles.

"26989 c

et es va

El motiu que va justificar la messura fou la possible situació
de ruina de les instal.lacions.

No obstant, malgrat el temps transcorregut, encara no s'ha
realitzat actuació alguna tendent a la confirmació o desmentiment
de tal situació, pel que, com hem dit a l'encapçalament, el temps

que va passat ha deixat d'esser prudencial, pel que es fa precís
resoldre la qüestió anotada, el que es preten amb la present

proposta

D'ACORD:

A) S'acorda iniciar i seguir per tots els seus tràmits, fins
obtenir una resolució ferma, un expedient contradictori de ruina en

relació a les edificiacions que forman les Escoles Velles.

B) Emetrà un dictamen pericial l'arquitecte que resulti elegit
per la corporació municipal en ple, d'una terna d'arquitecte qüe'el
proposant de la present formularà. Els honoraris per l'esmentat
dictament correrà a càrrec dels fons municipals.

C) S'acorda habilitar la corresponent partida per sufragar les
despeses de l'esmentat informe i geològics complementaris, en el
seu cas, per l'import que posteriorment, i en virtud de nova

proposició es determini.

D) S'acorda autoritzar la visita de les instal.lacions a

arquitectes, tècnics i persones que el proponent designi, apart de
les necessaries per a l'emissió de l'informe per l'arquitecte
elegit segons el punt B.

E) Si transcorren 15 dies de la presentació al Registre
Municipal de la terna d'arquitectes als quals es refereix
l'anterior punt B, sense que s'hagi celebrat el ple municipal amb
la finalitat d'elegir a l'arquitecte de la terna i acordada la
contractació del mateix, quedarà automàticament elegit i acordada
la contractació de l'arquitecte que figuri en primer lloc de la
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terna de proposats

FI que es proposa al Ple municipal.

Franoesc Ferres, manifesta que el grup socialista esta totalment en

contra d'aquesta proposta ja que es té un informe vàlid de

l'Arquitecte Municipal que estableix que l'edifici és ruines.
Considera quo no s'ha de desviar cap despesa a les Fscoles Velles

ja que hi ha prioritats per a la inversió com són la Casa des

Poble, Ca l'Amet, Son Quint 1 Fs Casal de Cultura i són espais que
estan pendents de consolidar-se. Qualsevol desviació de despesa
anirà en detriment d:-:! poble ja que es necessiten molts de doblers.
Amb la inauguració del Poliesportiu s'han de fer front a despeses
de Manteniment i vlgilà^^cia . Si es tengessln els recursos

necessaris el principal projectes de futur és l'adquisició del
màxim terrenys de Ca l'Amet., os a dir tenir espai suficient per a
fer el màxim d'activitats amb una sola despesa demanteniment i
vigilància. Aceptar aquesta proposta ens costaria només d'estudis
uns tres milions, l'adequació estructural uns vint milions i les
reformes entre cl s seixanta 1 cent milions. Considera que si es

remodelas es faria una inversió molt per damunt del valor de les
Escoles Velles i seria insumí ble per l'Ajuntament. El grup
Socialista votarà que no per que si hi ha una possibilitat de futur
de ca l'Amet és la de tenir els recursos econòmics per a la venda
de les Escoles Velles, i pels motius de forma de qua es demana un

projecte contradictori per que es proposa un informe condicionat,
es a dir es condiciona que sigui contaruinos i s'entre amb la
ilcgalit.it ja que cs lleva les facultats al Batle d'encarregar i
contractar obres i serveis, les quals li són delegades per llei.

Jaime Pou, considera que es de poca serietat que lo que es va
acordar per Ple no es respecti i li estraña molt l'actuació, del
grup noc":...íli~ta ja que l'Ajuntament es reponsable del seu

patrimoni, i no s'hi a fet cap actuació a l'Escoles Velles mes que
deixar las caurer. Ara només es propos-.; for la despeaa per l'estudi
i el seu grup una vegada conegut els cost de la reparació i inclus
si fos a un 25% superior del seu valor ens ho replantejaríem, peró
en aquests moments no hi ha cap informe. En quant a la forma no es
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prenguin les mesures oportunes per a delegar aquesta facultat que
te per llei.

Pere Trias, s'ha convertit amb un tema exclusivament polític i no

enten com el grup soci.ilista només vol la venda de l'edifici, quan

és un valor cultural reconegut per diverses associacions de

reconegut prestigi a part de l'estimació. El que es planteja amb
aquesta proposta es que l'Ajuntament no pot deixar abandonat un be

municipal i que es doni cumpliment al que demana l'arquitecte

municipal on indica que degut al estat d'abandonament s'hauria

d'encarregar un estudi per a determinar l'estat del edifici- En el
92 es va proposar que l'arquitecte fes un seguiment de l'estat del
edifici. Es un edifici pel futur i l'Ajuntament no hauria d'asumir
el manteniment ja que hi ha solucions, el que cal es fer gestions.
Manifesta que esta conforme amb el tema de ca 1'Amet però no que es

facin per la venda de les Escoles Velles.

Jaime Balaguer, si el cost de l'e·^itudi va sobre el tres milions

perque digui com està i quins doblers s'han d'invertir que adequar
lo convcndria coneixer quines intencions hi pot h^ver per desprès-

Jaime Pou, pel que veig tot va encaminad a deixar caurer l'edifici
i vendrer-lo. La nostra proposta esté dins llei ja que el Batle pot
fer la delegació de les funcions.

Sebastian Gutierrez, manifesta que esta en contra de demanar un

informe contradictori i que es demani llevar unes facultats que
venen donades al Batin per Llei _

Pere Trias, aquesta proposta s'ha fet per la no actuació del Batle
1 manifesta que l'Ajuntament pot acordar i despres el Batle por fer
les actuacions legals pertinents.
Sotmesa la proposta a votació dóna el següent resultat:

sis (5) vots a favor: 5 del grup municipal PP/UM i
1 del PAS-Projecte Alternatiu,

cinc (5) vosts en contra del Grup Socialista
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PROPOSTA DELS PAS- CENTRE DE RECOLLIDA SELEC^?^_^
el sr. Pere Trias donant lectura a la següent proposta:

Re'^.pecte a la problemàtica de l'eliminació de residus sòlids
urbans i deixant el tema de la incineradora de Son Reus, pareix que

hi ha un acord bàsic a nivell de tots els grups polítics: es

necessari fomentar la recollida selectiva.

De fet segons notícies recents ha hi ha més de 40 Ajuntaments
de Mallorca que d'una forma o altre fan una recollida selectiva de
paper, vidre,- etc-

El passat més d'abril el Consell Insular de Mallorca ha
proposat a tots els Ajuntaments la realització d'una campanya de
recollida selectiva de vidre, paper i altres materials.

El C-I M: facilita els contenidors per iniciar la campanyac A
més proposa l'establiment de "Punts Verds" o centre de recollida
selectiva amb contenidors de paper, vidre, roba, bateries,- olis,
trastos vells ..... La Fundació Deixalles col.labora recollint de
forma gratuïta els contenidors de vidre i paper en condicions
econòmiques molt avantajosses la resta de materials.

Per això el Pas.Projecte Alternatiu proposa la següent
resolució :

1.- L'Ajuntament d'Esporles s'adhereix a la campanya de
recollida selectiva del Consell Insular de Mallorca d'acord amb les
condicions oferides segons carta rebuda dia 06.01.94 (registre
d'entj;ada 624) que adjuntam a la present moció.

2. D'acord amb les condicions previstes a la carta", del
Consell Insular de Mallorca, l'Ajuntament d'Esporles es compromet
a :

a) Instal.lar de forma immediata els contenidors de paper que
actualment té i tots els altres tipus de contenidors que pugui
rebre del C.I.M.
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b) Cedir un espai d'uns 200 m2. a davorü la depuradora, per

establir un centre de recollida selectiva o Punt Verd.

c) A assumir, de forma compartida amb el els costos

d'explotació i conservació.

d) A mantenir els contenidors en bon estat de neteja i
conservació, i facilitar a la Fundació Deixalles el treball de

programació de l'itinerari de rutina i d'un alternatiu si fos

necessari.

3.- Que es remeti amb caràcter urgent la present resolució al
Consell Insular de Mallorca.

Manifesta seguidament el sr. Pere Trias, que es una proposta de
cairem general, que es tendra en compte la proposta del C.I.M. i
que la creació del punt verd va en el sentit d'eliminar el focus
contaminant que hi ha a l'entrada del poble.

Juan Ferra, el grup socialista esta d'acord, recorda- que

l'Ajuntament com a membre de la Mancomunitat de Tramuntana va

acordar aderir-se la proposta del C.I.M. pendent d'aprovar ja que
el Consell Insular de Mallorca vol aconseguir que més Ajuntament
signin el contracte. Tenim contactes amb Deixalles, i ja s'han
determinat els llocs per a col.locar els contenidors de paper. En
quant al punt verd, es tenen contactes per a determinar-lo i
s'estudien els diversos problemes que pugui ocasionar com el
maniobratge del camió.

Pere Trias, que no posa cap impediment al lloc del punt verd

Sotmesa a votació, es aprovada per unanimitat.

PRECS i PREGUNTES.

Jaime Pou, demana
l'Ajuntament en 1

informació sobre l'actuació del personal de
remodelació del passeig del rei, costos i
Paper transcripció acords i resolucions



GOVERN BALEAR

Conselleria Adjunta a la Presidència
Direcció General d'Interior

terminis de la feina. També demana informació dels per què es

puliesporiu està tancat„

Guillem Bosch, el poliesportiu no està obert al públic pendent de
la signatura del conveni i de trobar una persona que s'encarregui
de la seguretat. Per tal d'evitar destrosses la solució es que hi
hagi una persona que estigui allà fins que tothom hagi abandonat el
recinte escolar, ja que no hi ha conserje.

Jaime Balaguer, en el projecte inicial es tenia en compte utilitzar
la canalització de les aigües pluvials existents, però amb l'obra
es va veure que estava en molt mal estat. Considerarem que era

oportú conviar-la, ja que era una imprudencia deixar l'antiga
conducció. El cost denat per una empresa anava sobre 1.500.000
ptes. i si aquesta feina es feina feta pel personal de l'Ajuntament
es seu cost anirà sobre les 500.000 ptes i el termini d'execusió ha
sigut d'uns 4 dies.

Pere Trias, en relació a la correspondencia rebuda sobre
la programació de vivendes de proteció oficial seria convenient que
pels serveis d'assitencia social es fes una enquesta de les
necessitats de les vivendes de protecció oficial, ja que hi ha
molts de joves que a causa del preus han d'anar-se a Palma per a
la compra de vivendes, i així sabriem les necessitats.

Pere Trias, manifesta que ara que s'atraca la l'estiu convendria
que abans de fer els tancaments d'aigues, s'avisas abans a la
població, es a dir que es planifiquin les aturades d'aigua.

Juan Ferra, quan s'atura l'aigua sempre és per un imprevist i per
rumpudes i és impossible avisar a la gent i normalment són aturades
de 2 a 3 hores, -,

Pere Trias, indica que el cami de La Granja s'asfaltat i demana si
s han fet actuación i si han demanat permis.

Jaime Balaguer, s'ha averiguat que era una reposició del que hi
havia anteriorment.
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Un cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia,
essent les vint-i-dues hores i quinze minuts, el Sr. Batle aixeca

la sessió, i per fer-hi constar el que s'hi ha tractat, jo
l'Administratiu en funcions de Secretari en donc fe, i amb el seu

Vist-i-Plau estenc la present Acta al lloc i la data assenyalats a

l'encapçalament.

Esporles, 31 de maig de 1994
El Secretari en funcions,

/
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CELEBRADA PEL PLE DE L'AJÜNTAME

EL DIA 26 DE JULIOL DE 1994

57001 c

Membres assistents:

Sr. Jaime Balaguer Llinàs
Sr. Juan Ferrà Capllonch
Sr. Francisco Ferrés Serrat

Sr. Sebastián Gutiérrez Rodríguez
Sr. Pere Trias Aulí

Sr. Jaime Pou Reinés

Sr. Vicente Cabot Comas

Sr. Francisco Tomas Rosselló

Sr. Juan Matas Albertí

Sr. Francisco Bosch Bauza

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les
Illes Balears, essent les vint- i-una hores i quinze minuts del dia
vint i sis de juliol de mil nou-cents noranta-quatre, es reuneix a

la Sala d'Actes de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el
Ple de la Corporació sota la Presidència del Batle Sr. Guillem
Bosch Costa, i amb l'assistència dels Senyors Regidors que es

relacionen a l'encapçalament, a l'objecte de celebrar sessió
ordinaria i en ella tractar els assumptes inclosos a l'ordre del
dia, el qual fou degudament notificat. Assisteix com a Secretaria
de la Corporacio Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo.

ACTA ANTERIOR.- Es dona per llegida 1 ' acta de la
sessió ordinària celebrada dia 31 de maig de 1994, còpia de la
gual fou entregada juntament amb la convocatòria d'aquesta sessió.

Sotmesa a votació es aprovada per unanimitat.

CORRESPONDENCIA I DISPOSICIONS OFICIALS.- A
1 apartat de correspondència per part de Secretaria es dona compte
de les següents:

- Conselleria d'Obres Publiques i Ordenació del
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lica de la

e transport de

viatgers per la carretera CB-14. (Registre d'entrada num. 1667 de
07.07.94)

- Conselleria d'Obres Públiques i Ordenació del

Territori. Donar a coneixer la reducció de les concédons

inicialment establertes l'entitat BUS NORT BALEAR. (Registre
d'entrada num. 1740 de 15.07.94)

- Ajuntament de Bunyola. Tramet acord adopta pel ple
de l'ajuntament de Bunyola dia 6 de juny de 1994. (Registre
d'entrada num. 1743 de 15.07.94).

- Conselleria de Governació. Informa del Programa
Cultural Jove 94 amb l'objecte de potenciar la creativitat
artística dels jovers de la nostra Comunitat Autònoma. (Registre
d'entrada num. 1771 de 19.07.94)

Consell Insular de Mallorca. Informa dels

problemes que la Fundació Deixalles està trobant en la execució de
la seva tasca de recollida selectiva de paper-cartró i vidre.
(Registre d'entrada num. 1777 de 19.07.94)

- Agencia de Protección de datos. Informa del que
s'ha de fer per l'inscripció dels fixers de dades. (Registre
d'entrada num. 1780 de 19.07.94)

DECRETS.- A continuació es donà compte de les
resolucions de Batlia del mes de juny i juliol.

Le Corporació es dona per assebantada.

DECRETS A RETIFICAR.-Tot seguit es donar lectura les
resolucions de Batlia següents:

Resolució de dia 19 de juliol de 1994, sobre regulació i us de
fitxers de dades de carácter personal:
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Comptabilitat.
Contribuent.

De Habitans.

Nomines.

D'Obres

D'entrada i sortida.

Sotmès a votació es aprovat ratificar els anomenats decret

per !
- Sis (6) vots a favor, cinc (5) del grup municipal PSOE, un

(1) del PAS Projecte Alternatiu.
- Cinc (5) abstencions del grup municipal PP-ÜM.

Acontinuació el porteveu del Grup PP-UM justifica 1'urgencia
en tractar la Mocio presentada pel seu grup, sotmès a votacio
s'aprova per unanimitat tractar 1'assumpte.

MOCIO GRUP PP-ÜM.- El Sr. Jaume Pou donar lectura a la següent
Moció :

1®.- Que este Ayuntamiento inste al Gobierno de la Nación a

establecer las medidas oportunas para controlar las aguas

jurisdicciones españolas, haciendo cumplir la normativa española al
respecto.

22.- Que este Ayuntamiento se dirija a la División de Asuntos
Marinos de las Naciones Unidas para que se inicien y/o se apoyen
las medidas destinadas a la prohibición internacional de artes de
pesca de deriva.

32.- Que este Ayuntamiento se dirija a la Unión Europea, en
especial al Comisario de Medio Ambiente y Pesca, para que prohiban,
en el marco comunitario la utilización de artes pesqueras de
deriva.

42.- Que este Ayuntamiento inste al Gobierno de la Nación a

organizar una Conferencia Internacional de Pesca, con todos los
países ribereños del Mar Medirráneo, en la que se aborde a fondo el
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problema y se prohiban de modo definí
pesqueras de deriva.

de artes

52.- Que este Ayuntamiento inste al Parlamento y al Ejecutivo
Autonómico a ejercer todas las medidas de presión para hacer

cumplir la normativa española referente a la pesca con redes de
deriva.

Sotmés a votació es aprovat per unanimitat.

Seguidament el Sr. Batle justifica 1'urgencia de tractar

l'assumpte del Consorci 5B, sotmés a votacio s'acorda per

unanimitat la procedencia de debatre 1'assumpte.

CONSORCI 5B.- El Sr. Batle donar lectura a l'escrit dirigit a

aquest Ajuntament pel Consoci per a la Dinamització al medi rural
zona 5B i donant compte del següent:

El Reglament (C.E.E. núm. 2081/93 del Consell de 20 de juliol) és
el nou marc establert pel "PROGRAMA DE DESENVOLUPAMENT DE LES ZONES
RURALES DE BALEARS, OBJECTIU 5B (1.994-1.999) FONER II".

Les modificacions acordades per la Comissió de U.E en relació a

l'esmentat nou Programa Operatiu 5B, de 1.994 a 1.999, afecten el
territori, per la qual cosa i a més d'altres aspectes, incideixen
de forma importantissima en els municipis integrants del Consorci:
uns, com aquest Ajuntament, que queden, altres que s'incorporen per

primera vegada al Programa i altres que surten d'aquell per
integrar-se a "1'Objectiu 2".

Aquestes variacions, per raó de territori, produeixen una
modificació a la relació de membres nats del Consorci, tot afectant
la seva composició.

La Corporacio per unanimitat i en votació ordinària, ACORDA
donar-se per assabentada del nou marc establert per l'esmentat
Reglament (C.E.E. núm. 2081/93 del Consell de 20 de juliol) que
ocasiona la permanència d'aquest municipi al Consorci -Zona 5B-.
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PRECS I PREGUNTES.-

El Sr. Jaume Pou, donar lectura el següent informe:

FRANCISCO SERRA BOIX, Arquitecto Técnico, colegiado con el n^

289 en el Colegio Oficial de Aparejadores y Arquitectos Técnicos de

Mallorca, manifiesta que;

Practicada visita de inspección ocular en el edificio de las

Antiguas Escuelas Públicas de Esporles en fecha dos de Junio de mil
novecientos noventa y cuatro, emite el siguiente :

SOBRE LOS ASPECTOS ESTRUTÜRALES;

En cuanto se refiere a las fisuraciones que se observan en

distintas localizacions del edificio, merece comentarse;
- La fisuración parece asentada.

- Existen testigos emplazados en algunos paramentos verticales
que han tenido distinto i comportamiento. Corresponden a fechas
distintas de colocación y formalmente resultaría impreciso
confeccionar una teroria del comprtamiento, algunos se han fisurado
y otro no.

- La atribución inmediata, derivada de la inspección ocular es

que la fisuración de los paramentos verticales obedece a asientos
diferenciales en el terreno.

La fisuración en escaleras podría derivarse de pequeños
corrimientos o deslizamientos de terreno, en conexión con las
formas de conducirse el curso de las aguas.

IN FORME

- En la inspección ocular no se aprecia, más que en trec
mínimos, la cimentación del edificio. Por tanto, sin
investigación más profunda, seria aenturado conjeturar so

una
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comportamiento esperado. En las zonas vis cimentación

aparece muy somera.

La coronación del edificio y sus aristas, parecen sanas.

Las viguetas que conforman la cubierta del edificio,
observadas desde la única cata que permite su visión, parecen en

buen estado. Son de construcción cerámica armada, de un solo
redondo de hierro en sentido longitudinal tienen mal comportamiento
frente a la humedad.

SOBRE LOS ELEMENTOS DE CUBRICION;

- La cubierta de teja árabe presenta multitud de roturas, en

algunos casos concentradas, que permiten la penetraciuón de aguas
de lluvia.

SOBRE ELEMENTOS DE INTERIOR;

El grado de devastación interior de carpinteria e

instalaciones es el propio de inmueble abandonado, aparentemente
sin mantenimiento ni vigilancia.

- Los daños que se aprecian a simple vista, son perfectamente
reparables y la visión que el edificio transmite permite la
impresión de una rehabilitación hacedera que pese al estado de
degradación y abandono actual, no podria al estado de degradación
y abandono actual, no podria al estado de degradación y abandono
actual, no podria estimarse excesivamente costosa, entendido en
términos de proporción al alto valor de las escuelas.

Son precisas, como frentes de actuación, a criterio del que
suscribe, las siguiente medidas:

Con carácter de urgencia, para contener la degradación del
inmueble;

Reparación inmediata de la cubierta (reposición de las tejas
Paper transcripció acords i resolucions



05 ^007 c

GOVERN BALEAR

)nsclleria de Governació
rotas) y emplazamiento de canalones de recogida de aguas, con

objeto de evitar que la entrada y filtracón aguas de lluvia afecte

negativamente a las armaduras de la viguería de cubrición del
edificio y la coronación de los testeros verticales y, asi mismo,
evitar acumulaciones de agua que son susceptibles de producir
abombamientos, desconchones y desprendimientos de los falsos techos

de escayola.

- Drenaje y conducción de las aguas de la parte posterior de
terreno. Es probalae que el curso de las aguas filtradas afecte

algunas zonas de terreno y pueda producir eventuales asentamientos
de cimientos:

Subsiguientemente, deberían adoptarse oportunas medidas para un

correcto mantenimiento del edificio.

Encargo y puesta en práctica de un estudio geotécnico del
terreno y un estudio de la cimentación, que permitan conocer los
datos fundamentales para el proyecto de consolidación del edificio.

El Técnico que suscribe cono el "Estudio para la redacción de
la adecuación estructural y el refuerzo referido de la cimentación
de las antiguas Escuelas Públicas de Esporlas", del Arquitecto D.
Juan Manuel Martinez (Junio 1992), en el que se comenta:

"Pese a todo lo dicho, el edificio aparenta buen estado de
conservación en cuanto al nivel estructural y las grietas
aparecidas, figuran bastante asentadas".

Este informe coincide en buen medida con este comentario, es
preciso insistir en la necesidad de llevar a cabo el estudio
geotécnico que permita conocer las constantes de comportamiento del
terreno y realizar, además, las catas de cimentación cuyaobservación permita conslidar un criterio de estabilidad del
edificio y practicar el correspondiente proyecto de consolidación
9ue suspenda el proceso de degradación y de ruina parcial a que enla actualida se halla sometido.
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Es lo que el Técnico que suscribe informa , según su leal,

saber y entender.

Palma de Mallorca, a once de Julio de mil novecientos noventa

y cuatro.

El Sr. Batle li contesta que se estava esperant l'informe que

ha de emitir el respecta el Consell Insular de Mallorca i a la

vista d'aquest es prendran les mesures pertinents.

El Sr. Jaume Pou pel grup PP.ÜM demanar que com es trobava
el poliesportiu.

El Sr. Francesc Ferres del PSOE, li respongué que dintre d'uns
dies pensava portar el ple de l'Ajuntament unes bases per a
contractar un vigilant i servei de bar perque es pugui controlar el
recinte, mentres esta obert pels deportistas pero no al gran
públic.

El Sr. Jaume Pou pel grup PP.ÜM, demanar si les zanjas que ha
obert Gesa a la plaça del Ball son de alta o baixa tensió, que ell
ignora si ello es solar o plaça, pero que no veu lògic que
s'hipotequi passant cables que no es podran tocar.

El Sr. Balaguer li digue que ja li contestaria.

Un cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia,
essent les vint-i-dues hores i quinze minuts, el Sr. Batle aixeca
la sessió, i per fer-hi constar el que s'hi ha tractat, jo la
Secretaria en donc fe, i amb el seu Vist-i-Plau estenc la present
Acta al lloc i la data assenyalats a l'encapçalament.

Espor^^,/26 de juliol de 1994
Batle, / La Secretaria,
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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAGROTlTRTri A
CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT

EL DIA 16 D'AGOST DE 1994

Membres assistents;

Sr. Joan Ferrà Capllonch
Sr. Francisco Ferrés Serrat

Sr. Sebastián Gutiérrez Rodríguez

Sr. Pere Trias Aulí

Sr. Jaume Pou Reinés

Sr. Viçens Cabot Comas
Sr. Francisco Tomas Rosselló

Sr. Joan Matas Albert!

Sr. Guillem Bosch Costa

Sr. Francisco Bosch Bauza

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les
Illes Balears, essent les vint-i-una hores i trenta minuts del dia
setze d'agost de mil nou-cents noranta-quatre, es reuneix a la Sala
d'Actes de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple de
la Corporació sota la Presidència del Batle Guillem Bosch Costa, i
amb l'assistència dels Senyors Regidors que es relacionen a

l'encapçalament, a l'objecte de celebrar sessió extraordinaria i en

ella tractar els assumptes inclosos a l'ordre del dia, el qual fou
degudament notificat. Assisteix com a Secretaria, la de la
corporació, Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo.

PLEC CONDICIONS CONTRACTACIÓ CORDINADOR ESPORTIU.- El Sr.

Francesc Ferrés Serrat regidor de cultura i esports donar lectura
a la següent proposta:

CONVOCATORIA I BASES DEL CONCURS OPOSICIO

PER A PROVEIR ÜNA PLAÇA COORDINADOR ESPORTID MÜNICIPAL
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1.- OBJECTE DE LA CONVOCATORIA

Es objecte d'aquesta convocatòria proveir pel procediment de
Concurs-Oposició la plaça de Coordinador Esportiu Municipal de
l'Ajuntament d'Esporles.

2." FUNCIONS I OBLIGACIONS

2.1. Coordinar i organitzar els horaris d'utilització de totes
les instal.lacions esportives municipals.

2.2. Responsabilitzar-se del bon ús de les instal.lacions,
mobiliari i material esportiu existent.

2.3. Vigilància de totes les instal.lactones esportives
municipals excepte la Piscina Municipal. Actualment són les
següents :

- Pistes esportives anexes al Col.legi Públic.
- Gimnàs Poliesportiu del Col.legi.
- Instal.lacions de Son Quint.

2.4. Coordinar-se amb el professor d'Educació Física del
Col.legi Públic i amb els diferents entrenadors, monitors i
responsables d'entitats del poble per a programar i organitzar
actes i activitats esportives de cara a fomentar la pràctica de
l'esport en tots els grups d'edat, especialment infància i joven
tut.

2.5. Vigilar que les activitats esportives organitzades que es
realitzin a les instal.lacions municipals segueixin les directrius
establertes per l'Ajuntament a tal efecte.

2.6. Elaborar anualment un programa de feina i una memòria de
la tasca realitzada.
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3.- JORNADA LABORAL

Tindrà una dedicació de jornada completa (40 hores setmanals).
L'horari de feina l'establirà el Regidor d'Esports.
El Coordinador podrà oferir una proposta d'horari en funció del

programa de feina que presenti i respectant els següents requisits:

- Dins calendari escolar:

De dilluns a divendres: a partir de les 16'15 hores.
Dissabte: entre les 10 i les 22 hores.

- Fora de calendari escolar:

De dilluns a dissabte: entre les 10 i les 22 hores
- Diumenges lliure.

Les vacances s'agafaran el mes de juliol o agost segons

necessitats.

4.- TIPUS DE CONTRACTE

La contractació tindrà caràcter laboral temporal.

5.- DURACIÓ DEL CONTRACTE

La duració serà d'un any renovable.

6.- RETRIBUCIÓ

La retribució serà de 1.700.000 pessetes brutes anuals.

7.- REQUISITS DELS ASPIRANTS

7.1. Tenir complerts els 18 anys i no excedir dels 55.
7.2. Estar en possessió del títol de BÜP o FP2.
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lana.7.3. Acreditació de coneixements de llengua

7.4. Ser espanyol.
7.5. No tenir cap malaltia o defecte físic o psíquic que

impedeixi l'exercici de les corresponents funcions.
7.6 No haver estat separat, mitjançant expedient

disciplinari, del servei de cap administració publica.
7.7 Que en el moment de la contractació, la persona no podrà

exercir cap activitat pública ni privada.

8." INSTANCIES

Els aspirants hauran de:

a) Presentar instància en el Registre General d'aquest Ajuntament
dirigida al Sr. Batle, en el termini de 30 dies naturals comptats
a partir del següent al de la publicació d'aquesta convocatòria en

el BOCAIB.

b) Manifestar en la sol.licitud que es reuneixen tots i cadascun
dels requisits establerts en la base segona.

c) Acompanyar inexcusablement els documents originals o compulsats
acreditatius dels mèrits que s'aleguin, d'acord amb el que
determina la base sisena.

d) Presentar un Projecte de Feina d'acord amb les funcions i
obligacions que s'estableixen a la base segona.

e) Adjuntar rebut acreditatiu d'haver abonat a la Tesorería
Municipal la quantitat de 2.000 pessetes pel concepte de drets
d'examen.

9.- ADMISSIÓ DELS ASPIRANTS

Expirat el termini de presentació d'instàncies, el Batle
aprovarà la llista d'admesos i exclosos, que es farà pública en el
Tauló d edictes d'aquest Ajuntament, per a coneixement dels
interessats i a efectes de reclamacions.
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Els aspirants admesos seran convocats per papeT^a individual
en una única convocatòria.

10.- TRIBUNAL QUALIFICADOR

10.1. El Tribunal qualificador estarà constituït de la següent

forma ;

- President; Francesc Ferrés i Serrat

Suplent: Sebastian Gutierrez Rodriguez

- Vocals:

10.2. Aquest Tribunal no podrà constituïr-se ni actuar sense

la assistència de més de la meitat dels seus membres, ja siguin
titulars o suplents.

11.- DESENVOLUPAMENT DEL CONCÜRS-OPOSICIO

11.1. El procediment de selecció constarà de dues fases: la
fase de Concurs i la fase d'Oposició. La puntuació de cada aspirant
serà la suma de les puntuacions obtingudes en cada una de les dues
fases d'aquest Concurs-Oposició.

11.2. Fase de Concurs: Màxim 6 punts.
El concurs consistirà exclusivament en la qualificació pel

tribunal qualificador dels mèrits degudament acreditats per cada
aspirant, segons el següent baremo:

Pere Trias Aulí

Jaume Pou Reynés. Suplent: Vicente Cabot Comas
Jaume Balaguer Llinàs
Un representant dels treballadors
El professor d'Educació Física del Col.legi
Públic d'Esporles.

Secretari: Dolors Sureda Trujillo
Suplent: Pere Aulí Matas
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- Per serveis prestats desenvolupant funcions o tasques

anàlogues a les de la plaça sol·licitada: O'l punt per mes. Màxim
2 punts.

- Per cursos de formació i perfeccionament relacionats amb la

plaça sol·licitada; 0*5 punts per curs. Màxim l'5 punts.
- Per altre titulació acadèmica relacionada amb la plaça

sol·licitada: Màxim 2 punts.
- Altres mèrits no definits prèviament i que s'apreciaran i es

valoraran lliurement i discrecionalment pel Tribunal: Màxim 0'5
punts.

11.3. Fase d'Oposició; Màxim 4 punts.
Es practicarà immediatament després de la fase de concurs. A

ella, els aspirants seran convocats una única vegada i els que no

es presentin el dia i hora assenyalats, quedaran exclosos del
concurs-oposició.

La oposició consistirà en la valoració de les Propostes de
Feina presentades pels aspirants i en una entrevista personal, que
es puntuaran de la següent manera:

- Proposta de Feina: Màxim 3 punts.
- Entrevista personal: Màxim 1 punt.

12.- CONTRACTACIÓ I FORMALITZACIÓ DEL CONTRACTE

Si la documentació presentada és correcta el Batle decretarà
la contractació i es formalitzarà el corresponent contracte

Aquest contracte podrà revestir qualsevol de les modalitats
que ofereixen beneficis a l'empresa en quan a cotitzacions de la
Seguretat Social o pel concepte de foment del treball.

13.- INCIDÈNCIES

laboral.

El Tibunal Qualificador queda facultat per a resoldre els
dubtes que es puguin presentar en el desenvolupament del Concurs-
Oposició i prendre els acords necessaris per a resoldre qualsevol
circumstància no prevista en aquestes bases.
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Sotmès a votació el resultat de la mate.

- Sis (6) vots a favor cinc (5) del Grup Municipal Socialista
i un (1) del PAS. Projecte Alternatiu.

- Cinc (5) vots en contra del PP - ÜM.

Un cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia,
essent les vint-i-dues hores, el Sr. Batle aixeca la sessió, i per

fer-hi constar el que s'hi ha tractat, jo la Secretaria en donc fe,
i amb el seu Vist-i-Plau estenc la present Acta al lloc i la data

assenyalats a l'encapçalament.

agost de 1994
La Secretaria,
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DILIGENCIA.- Per fer constar que no es celebra la sessió el

dia 30 d'agost de 1994, per falta de quorum, ja que els únics
membres que assitiren varen ser el Sr. Jaume Balaguer LLinas i el
Sr. Pere Trias Auli, jo la Secretaria en donc fe.

Esporles, 30 d'agost de 1994
La Secretaria,
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ACTA DE LA SESSIÓ

CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT

EL DIA 27 DE SETEMBRE DE 1994

Membres assistents;

Sr. Jaime Balaguer Llinàs
Sr. Juan Ferrà Capllonch
Sr. Francisco Ferrés Serrat

Sr. Sebastián Gutiérrez Rodriguez
Sr. Pere Trias Auli

Sr. Jaime Pou Reinés

Sr. Vicente Cabot Comas

Sr. Francisco Tomas Rosselló

Sr. Juan Matas Albert!

Sr. Francisco Bosch Bauza

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les
Illes Balears, essent les vint hores i trenta minuts del dia vint
i set de setembre de mil nou-cents noranta-quatre, es reuneix a la
Sala d'Actes de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple
de la Corporació sota la Presidència del Batle Sr. Guillem Bosch

Costa, i amb l'assistència dels Senyors Regidors que es relacionen
a l'encapçalament, a l'objecte de celebrar sessió ordinaria i en

ella tractar els assumptes inclosos a l'ordre del dia, el qual fou
degudament notificat. Assisteix com a Secretaria de la Corporacio
Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo.

ACTA ANTERIOR.- Es dona per llegida 1 ' acta de la
sessió ordinària celebrada dia 30 d'agost de 1994, còpia de la qual
fou entregada juntament amb la convocatòria d'aquesta sessió.

Sotmesa a votació es aprovada per unanimitat.

CORRESPONDENCIA I DISPOSICIONS OFICIALS.- A
1 apartat de correspondència per part de Secretaria es dona compte
de les següents:

- Federación Española de Municipios Menores. Remet
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ofici de la Asociación Solidaridad de Electos
sindical, a la qual participan els alcades i concejals de la
federació (registre d'entrada num. 2084 de 30.08.94).

- Cruz Roja Española, sol.licita la coll.aboració

per ajudar al poble de RUANDA-BURUNDI. (Registre d'entrada num.

2002 de 16.08.94).

- Delegació del Govern de les liles Balears. Tramet

relació dels perjudicis ocasionats per els incendis forestals

produits o que es poguesin produirse en aquest any. (Registre
d'entrada num. 2003 de 16.08.94)

- Ministeri del Interior. Adjunt es tramet copia
del texte del Pacte Social per la Seguritat Vial per si es

considera oportú suscriurel. (Registre d'entrada num. 2004 de
16.08.94)

- Consell Insular de Mallorca. Per convocar als

Ajuntament i a les Mancomunitats de l'illa de Mallorca per que es

vulguin incloure dins el Pla Insular d'Obresi Serveis de 1995.

(Registre d'entrada num. 1986 de 12.08.94)

- Consell Insular de Mallorca. La Comissio de Govern
del Consell Insular de Mallorca aprovar per a 1994 les aportacions
econòmiques als ajuntaments de Mallorca per al desenvolupament del
programes d'atencio social primaria. (Registre d'entrada num. 1981
de 12.08.94)

- Consell Insular de Mallorca. Comunica que s'ha
creat una Comissio per estudiar la referida adequació dels
procediments administratius. (Registre d'entrada num. 1938 de
8.08.94) .

- Consell Insular de Mallorca. Que el Ple del
Consell Insular de Mallorca va aprovar el Programa complementari de
Cooperacio a les Obres i Serveis municipals per a l'any 1994.
(Registre d'entrada num. 1934 de 08.08.94)
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- Consell Insular de Mallorca.

Consell Insular de Mallorca va aprovar el
D'equipaments esportius del Consell Insular de Mallorca per a l'any
1994. (Registre d'entrada 1935 de 08.08.94)

- Consell Insular de Mallorca. Comunica la coleada

del carro trionfal de la Beata. (Registre d'entrada num. 2325 de
26.09.94).

DECRETS.- A continuació es donà compte de les
resolucions de Batlia del mes d'agost i setembre.

I en especial de la resolució de Batlia que aprova la liquidació
del pressupost de 1993.

La Corporació es dona per assebantada.

AJUDA A RUANDA.- El Sr. Francesc Farrés donar

lectura a el següent:

PROPOSTA DEL REGIDOR DE SERVEIS SOCIALS

Es proposa al Ple que aprovi la següent resolució:

L'Ajuntament d'Esporles vol fer costat al moviment internacional
d'ajuda a Ruanda, i per aquest motiu s'adhereix a la iniciativa
d'àmbit balear " Taula per Ruanda", fruit de la unió de un grup de
institucions i persones per tal de ajudar al poble de Ruanda amb un
projecte propi: la creació d'un orfanat amb assistència total,
dirigit a la població no atesa de 0 a 8 anys sense pares ni
familia.

La primera acció que promourà l'Ajuntament será la obertura d'un
compte bancari amb 250.000 pesetes i fer una crida a tot el poble
perque tothom hi col.labori d'una manera solidaria. L'import total
de l'ajuda recaptada es canalitzarà a la iniciativa " Taula per
Ruanda".

Sotmès a votació es aprovat per unanimitat.
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SUPLEMENT DE CREDIT. Gutierrez,

regidor d'hisenda donar lectura a la següent proposta:

PROPOSTA DE SUPLEMENT DE CREDIT DEL DELEGAT DE L'AREA D'HISENDA

Per tal de realitzar despeses que no poden demorar-se fins el

proper exercici, i no existint en el Pressupost General crédit
suficient, es proposa:

- Declarar necessaries i urgents les despeses a suplementar.
- Aprovar el següent suplement de credit:

PARTIDA CREDIT A

ASUPLEMENTAR

44.46 A Entitats Locals.

(Mancomunitat de Tramuntana transf. 1993)
254.060 ptes.

1.22 Materials subministrements i altres.

( honoraris Juridics).

1.000.000 ptes.
44.60 Inv. Nova en Infraest i Bens d'us General

( difr. IVA Pos 1992)
175.472 ptes.

42.60 Educació ( Pintar escoles
i parque infantil ) 2.563.293 ptes.

45.60 Inv. nova Infraest. i Bens d'us General
( Camp de futbol)

833.250 ptes.

3.48 A Families i Institucions
( Ajuda a Ruanda) 250.000 ptes.

TOTAL CREDIT A SUPLEMENTAR
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RECURSOS DE FINANÇAMENT

1.-ROMANENT DE TRESORERIA PRESSUPOST ANY 1993

Romanent de Tresoreria pressupost 1994

Depuració saldos ( acord Ple 26-4-1994

TOTAL Superàvit Disponible 34.157.279 ptes.

24.157.279 ptes.

10.000.000 ptes.

El Sr. Vicente Cabot digue que el seu grup votaria encontra degut
a que els pactes establerts no s'ha havian duit a termini.

El Sr. Sebastian Gutierrez digue que una cosa no tenia res a

veure amb 1'altre.

El Sr. Pere Trias demanar si aquests acords anomanats es podian
fer públics.

A mes digue que el que eran reconeixaments no quedava mes remei
que asumir-ho, pero que denunciava el mal funcionament.

El Sr.Batle digue que hi ha gastos que no es poden preveure, ja
que no es sab quants de pleits tindràs durant l'any, etc.

Sotmès a votació fou aprovat , amb el següent resultat:
- Sis (6) vots a favor cinc (5) del Grup Municipal PSOE, un

(1) del Grup Municipal PAS.
- Quatre (4) vots encontra del Grup Municipal PP.UM.

ORDENAÇA REGULADORA DEL PREU PUBLIC D'AIGUA.- El Sr. Sebastian
Gutierrez regidor d'hisenda donar lectura a la següent proposta:

ORDENANÇA REGULADORA DEL PREU PUBLIC

PEL SUBMINISTRAMENT D'AIGUA

Paper transcripció acords i resolucions



GOVERN BALEAR

onselleria de Governació

Article Ir. Concepte.

Conformement amb el que es preveu en l'article 117, en relació amb
l'article 41.B), tot dos de la Llei 39/1988, de 28 de desembre
reguladora de les Hisendes Locals, aquest municipi estableix el
preu públic pel subministrament d'aigua, que es regirà per aquesta
ordenança.

Article 2n. Obligats al pagament.

Estan obligats al pagament del preu públic, regulat en aquesta

ordenança, els que se'n baneficien dels serveis o les activitats,
prestats o realitzats per aquest municipi, a què es refereix
l'article anterior.

Article 3r.- Quantia.

1. La quantia del preu públic regulat en aquesta ordenança és la
que es fitxa en la tarifa.

2. La tarifa d'aquest preu públic és la següent:

- Drets per nous enganxes
- Assegurança conservació comptador
- Quota fitxa

7.875 ptes.
157 ptes/abonat/trim.
630 ptes/abonat/trim.

- Quota proporcional:
* us industrial, comercials, reguiu i

hotelers fins a 1 estrella 55 ptes/m3.
* us hoteler de 2 i 3 estrelles 66 ptes/m3.
* us hoteler de més de 3 estrelles 80 ptes/m3.
* us domèstic:

Ir.bloc: consums fins a 36 m3/trim 35 ptes/m3.

2n.bloc: per cada m3 que superi els 36 m3/trim
i fins els 90 m3/trim 60 ptes/m3.
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3r.bloc: per cada m3 que superi els

i fins els 150 m3/trim

90 m3/trim
115 ptes/m3.

Article 4t. Obligació al pagament.

1. L'obligació de pagament del preu públic regulat en aquesta
ordenança neix des del moment que s'iniciï la prestació del servei,
amb periodicitat trimestral.

2. El pagament d'aquest preu públic s'efectuarà en el moment de la
presentació, al que estigui obligat a realitzar-lo, de la factura
corresponent.

3.El precintatge del comptador per falta de pagament, comportarà al
reabilitar-se el pagament dels drets de desprecintatge que es fixen
en 2.000 ptes.

DISPOSICIÓ FINAL

La present ordenança fiscal entrerà en vigor i s'aplicarà al dia
següent de la seva publicació definitiva en el Butlletí oficial de
la Comunitat Autónoma de les Illes Balears i estarà en vigor fins
a la seva modificació o derogació expresa.

El Sr. Vicente Cabot, pel PP.UM digue que el seu grup votaria
en contra pel mateix explicat abans.

El Sr. Pere Trias, pel PAS digue que el seu grup donaria
soport aquesta proposta si l'Ajuntament donas exemple, es tingues
en compte els membres de familia, premiar el que economitzen
l'aigua etc.

A mes que enten que per raons de solitaritat amb altres pobles
que no tenen aigua i per raons ecològiques, s'ha hauria de aumentar
encara mes.

El Sr. Sebastian Gutierrez digue que aquesta només era una
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puja experimental i que se estimava mes ser prudent per no
sorprenderse.

En quant a tenir en compte els membres de familia ho veu molt
conplicat realment aclarir qui viu a cada casa, i sense garanties
de que el que es creu sigui realitat.

Sotmès a votació fou aprovat el resulta de las mateixes fou el

següent ;

Primera votació:
- Cinc (5) vots encontra, quatre (4) del grup PP.ÜM i un (1)

del grup PAS.
- Cinc (5) vots a favor del grup PSOE.

Sotmès novament a votació:
- Cinc (5) vots encontra, quatre (4) del grup PP.ÜM i un (1)

del grup PAS.
- Cinc (5) vots a favor del grup PSOE.

El Sr. Batle amb el seu vot de calidad, vota a favor fent que
fos aprovada l'esmentada ordenança.

ORDENANÇA FISCAL REGULADORA DE LA TAXA DE CLAVEGUERAM.-
El Sr. Sebastian Gutierrez regidor d'hisenda donar lectura a la
següent proposta:

ORDENANÇA FISCAL REGULADORA DE LA TAXA DE CLAVEGUERAM

Article 1.2 Fundament i naturalesa.
Amb us de les facultats atorgades pels articles 133.2

1 142 de la Constitució i per l'article 106 de la LLei 7/1985, de
2 d abril, reguladora de les Bases del Règim Local, i de
conformitat amb allò disposat als articles 15 a 19 de la LLei
39/1988, de 28 de desembre, reguladora de les Hisendes Locals,
aquest Ajuntament estableix que la "Taxa de clavegueram", que es
l'egirà per la present Ordenança fiscal, normes de les quals
s atenen a allò previst en el article 58 de la anomenada Llei
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Article 2n. Fet imposable.

1. Constitueix el fet imposable de la Taxa:

a) L'activitat municipal, tècnica i administrativa que té per

objete verificar si es donen les condicions necessàries per a

autoritzar la connexió a la xarxa de clavegueram municipal.

b) La prestació dels serveis d'evacuació de femtes, aigües pluvials
negres i residuals a través de la xarxa de clavegueram municipal.

b) El manteniment de la xarxa de clavegueram municipal.

2. No estan subjectes a la taxa de les finques derruïdes,
declarades ruïnoses o que tenguin la condició de solar o terreny.

Article 3er. Subjecte pasiu

1. Son subjetes pasius els contribuents les persones

físiques o jurídiques i les entitats a que es refereix l'article 33
de la Llei General Tributaria que siguin;

a) Quant es tracti de la concessió de Lliçència de presa a la
xarxa, el propietari, 1'usufructuari o titular del domini útil de
la finca.

b) En el cas de prestació de serveis del nombre l.b) de l'article
anterior, els ocupants o usuaris de les finques del terme municipal
beneficiaries de dits servicis, qualsevol que sigui el seu títol;
propietaris, usufructuaris, habitacionistes o arrendataris, inclus
en precari.

2. En tot cas, tendrá la consideració de subjecte
sustitut de l'ocupant o usuari de les vivendes o locals el
propietari d aquests inmobles, els quals podran repercutir, en el
seu cas, les quotes satisfetes sobre els respectiu beneficiaris del
servei.
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1. Respondran solidàriament de les obligacions tributàries
del subjecte pasiu, les persones físiques o jurídiques a que es

refereixen els articles 38.1 i 39 de la Llei General Tributària.

2. Seram responsables subsidiaris els administradors de

les societats i els síndics, interventors o liquidadors de ruptura,
concursos, societats i entitats en general, en els supostos i amb
l'abast que senyala el article 40 de la Llei General Tributaria.

Article 5è. Quota tributària.

l.La quota tributària corresponent a la concessió de la
llicència o autorització de connexió a la xarxa de clavegueram
s'exigeix per una sola vegada i consisteix en la quantitat fixa de
7.875 pessetes, per cada vivenda i 30.000 pessetes per cada
establiment hoteler.

2. La quota tributària a exigir per la prestació dels
serveis de clavegueram es determina en funció de la quantitat
d'aigüa, mesurada en metres cúbics, utilitzada a la finca.

A aquest efecte, s'aplica la següent tarifa:

* Quota fixa servei clavegueram...; 450 ptes/abonat/trim

* Quota variable clavegueram:
- Ir.Bloc: consums fins a 36 m3/trim : 10 ptes/m3.

2n.Bloc: per cada m3 que superi els 36 m3/trim. . : 29 ptes/m3.

3. En cap cas no es podrà prendre un consum d'aigua que
sigui inferior al mínim facturable de subministrament. La quota
resultant de la consideració d'aquest consum té el caràcter de
mínima exigible.
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No es concedirà cap exempció ni bonificació en l'exacció de
la present Tasa.

Article 7è. Obligació de pagament.

1. L'obligació de pagament de la taxa regulada en aquesta
ordenança neix des del moment que s'iniciï la activitat municipal
que constitueix el seu fet imposable, entenint-la iniciada la
mateixa :

a) En la data de presentació de l'oportuna sol.licitud de la
Lliçència de presa, si el subjecte pasiu la formula expresament.

b) Desde que es tengui lloc l'efectiva presa de la xarxa de
clavegueram municipal. L'obligació de pagament per aquesta
modalitat de la Taxa es produirà amb independència de haver
obtingut o no la Licència de presa i sense perjudici de la
iniciació del expedient administratiu que pugui instruir-se per la
seva autorització.

2. Els servicis d'evacuació de femtes, aigües pluvials,
negres i residuals i de la seva depuració tenen caràcter obligatori
per totes les finques del Municipi que tenguin la façana a

carrers, plaçes o vies públiques en que hi hagui clavegueram,
sempre que la distancia entre la xarxa i la finca no excedesqui de
cent metres, i s'obligarà de pagament la Taxa encara quan els
interessats no procedesquin a efectuar l'envestida a la xarxa.

Article 8è. Declaració, liquidació e ingrés.

1. Els subjectes pasius sustituts del contribuient formularan
les declaracions d'alta i baixa en el cens de subjectes pasius de
la Taxa, en el plaç que hi ha entre la data en que es produesqui la
variació en la titularitat de la finca i el darrer dia del mes
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natural següent. Aquestes darreres declaracions "án efecte a

partir de la primera liquidació que es practiqui una vegada
finalitzada el plaç de presentació de les anomenades declaracions
de alta i baixa.

La inclusió inicial en el Cens es fara d'ofici una vegada

concediada la lliçència de presa a la xarxa.

2. Les quotes exigibles per aquesta Taxa se liquidaran i
recaudaran per els mateixos périodes i en els mateixos terminis
que els rebuts de suministre i consum d'aigua.

3. En el supost de la lliçència de presa, el contribuent
formularà l'oportuna sol.licitud i els servicis tributàris d'aquest
Ajuntament, una vegada concedida aquella, practicaran la liquidació
que procedesqui, que sera notificada per ingrés directe en la forma
i plaços que senyala el Reglament General de Recaptació.

Disposició final

La present Ordenança fiscal entrara en vigor i s'aplicarà
el dia següent de la seva publicació definitiva el Butlletí Oficial
de la Comunitat Autònoma de les Illes Balears i estarà en vigor
fins la seva modificació o derogació expresa.

El Sr. Pere Trias, pel PAS digue que votaria a favor pero no
per ajudara al grup PSOE, sino perque les tases han de cubrir els
costos.

El Sr. Vicente Cabot, pel PP.ÜM. digue que el seu grup
votaria en contra pel mateix esmentat abans.

Sotmès a votacio fou aprovat, resultat de la mateixa;

- Sis (6) vots a favor, cinc (5) del grup municipal PSOE, (1)
un del grup municipal PAS.Projecte Alternatiu.
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PLA D'OBRES I SERVEIS PER A 1995.- El Sr. Joan Ferra

Capllonch regidor d'obres i serveis donar lectura a la següent
proposta !

PROPOSTA DEL REGIDOR DE L'AREA DE VIES I OBRES

Vista la convocatoria del Consell Insular de Mallorca a

tots els Ajuntaments que es vulguin inclourà dins del Pla d'Obres
i serveis per a 1995.

Veng a proposar al Ple d'aquest ajuntament l'adopció del
següent acord;

1er.- Inclourà dins del Pla d'Obres i Serveis per a 1995 l'obra
"REFORMA CEMENTIRI MUNICIPAL D'ESPORLES".

2on.- Pressupost aproximat de l'obra 31.182.449 (trenta-un
milió cent-vuitanta dues mil quatre-centes quaranta nou) de
pessetes, adjunta memoria.

3er.- Ratificar la sol.licitud de cooperació técnica del
Consell Insular de Mallorca per a la redacció del projecte.

4rt.- Quantia de l'aportació municipal: un màxim d'un 35 per
cent i un mínim d'un 30 per cent.

5é.- Habilitar la partida corresponent del pressupost per a
fer front a la despesa mitjançant taxes i fons de l'Ajuntament.

6é.- L'Ajuntament es compromet a donar compliment als
requisits nomenats pel CIM a la convocatòria.

El Sr. Vicente Cabot pel grup PP.UM. digue que vista
1 urgencia del cas, el seu grup li donaria soport.

El Sr. Pere Trias pel PAS, digue que era molt necessari, i
per això que donar suport i que al mateix temps veia molt
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important una ampliació, i que el projecte definî^jfes^ha adaptas
el decret de accesibilitat als llocs públics.

Pel que fa a la pavimentació creu que els costos son molt
alevats.

El Sr. Juan Ferra digue que agraia el soport a aquesta

iniciativa, tota vegada que l'any passat ja tenia aquesta

preocupació i que ja havia parlat amb un arquitecte per començar a

enllestir el tema.

En quant a la ampliació tambe hi esta d'acord pero es un tema

apart.

Pel que fa al cost de la pavimentació, si es cara o no son els
tècnics que tenen experiencia els que ho han de dir.

I referent al reglament d'accessibilitat s'ha acatara amb tot

el seu contingut.

Sotmès a votació es aprovat per unanimitat.

PRECS I PREGUNTES.-

El Sr. Pere Trias del PAS. formular les següents preguntes i
precs :

1.- Demanava que constas amb acta el perque, no es va celebrar el
darrer Ple ja que els regidors ha hi eran.

El Sr. Batle digue que prenia nota i que li contestaria el
pròxim Ple.

2.- Referent el repetidor de Televisió, demana que en vistes de
l'informe de retevisón sol.licitar la retirada de l'utilitat
pública.

3.- Com es troba el Projecte de Reparcel.lació de Ses Rotgetes.

El Sr. Balaguer responguer que la dificultat que trobava
Gestur per dur-lo a termini, es trobava el Registre, pero que
estaven treballant amb això.

Digue que el Pla d'Obres i Serveis de 1994 ja s'hauria de
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contractar.

El Sr. Balaguer li responguer que segurament ho contractaria
el Consell Insular.

El Sr. Jaume Pou del PP.UM. formular les següents preguntes i

precs :

1.- Com a es trobava el tema del repetidor de Televisió.

El Sr. Batle li respongué que les negociacions en Retevisión
havian començat fa temps pero que el problema era la col.locació
del mateix.

2.- Exposa que darrerament a la placeta del Ball i Can Campos hi
ha vidres i deixalles.

El Sr. Juan Ferra, respongué que sense esser tan exagerat
tenia raó, i que era degut a les baixes per malaltia que havia
tingut, el personal encarregat, pero que procurarían arreglar-hó.

3.- Que feia dos mesos que havia entregat un informe tècnic
referent a les Escoles Velles si s'havia fet qualque cosa.

El Sr. Juan Ferra, respongué que hi havia voluntat per part de
l'equip de govern per arreglar-ho i que ja s'havia començat a
estudiar el tema pero la desició dependrà de l'informe.

Un cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia,
essent les vint-i-dues hores i quinze minuts, el Sr. Batle aixeca
la sessió, i per fer-hi constar el que s'hi ha tractat, jo la
Secretaria en donc fe, i amb el seu Vist-i-Plau estenc la present
Acta al lloc i la data assenyalats a l'encapçalament.

EspQí4«-S7-^27 de setembre de 1994
El Batl,©J\ / La Secretaria,
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DILIGENCIA." Per fer constar que no es celebra la sessió el
dia 25 d'octubre de 1994, es per falta de quorum, jo la Secretaria
en donc fe.

Esporles, 25 d'octubre de 1994
La Secretaria,
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CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT

EL DIA 29 D'OCTUBRE DE 1994

057033 c

Membres assistents:

Sr. Jaime Balaguer Llinàs
Sr. Juan Ferrà Capllonch
Sr. Francisco Ferrés Serrat

Sr. Sebastián Gutiérrez Rodriguez
Sr. Pere Trias Auli

Sr. Jaime Pou Reinés

Sr. Vicente Cabot Comas

Sr. Francisco Tomas Rosselló

Sr. Juan Matas Albert!

Sr. Francisco Bosch Bauza

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les
Illes Balears, essent les tretze hores dia vint i nou d'^octubre
mil nou-cents noranta-quatre, es reuneix a la Sala d'Actes de la
Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple de la Corporació
sota la Presidència del Batle Sr. Guillem Bosch Costa, i amb
l'assistència dels Senyors Regidors que es relacionen a

l'encapçalament, a l'objecte de celebrar sessió extraordinaria i
urgent i en ella tractar els assumptes inclosos a l'ordre del dia,
el qual fou degudament notificat. Assisteix com a Secretaria de la
Corporacio Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo.

ACTA ANTERIOR.- Es dona per llegida 1 ' acta de la
sessió ordinària celebrada dia 27 de setembre de 1994, còpia de la
qual fou entregada juntament amb la convocatòria d'aquesta sessió.

El Sr. Pere Trias digue que d'acord amb el que dispossa l'art.
91 del ROF present les següents observacions als precs i preguntes:

1) Vaig formular dues peticions que no apareixen a l'acta:
a) Informació de totes i cada una de les medicions que s'han pres
del nivell del pou del Pla des Murterar, durant els mesos d'Abril
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b) Quines actuacions s'han duit a terme respecte a ïés^isposicions
aprovades pel Ple, de prohibir, entre altres, l'entrada dels menors
de 16 anys a locals que no estiguin expresament qualificats com

aptes per a menors.
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2) A rel de la petició que vaig formular respecte a 1'instal.lació
del repetidor de RTV es va obrir un debat entre el PSOE i el PP el
Batle no va permetre que intervengues en el debat, incumplit al meu

parer l'art. 94 del ROF. vaig sol.licitar que constas en acta la
meva protesta per no haver pogut intervenir en el debat que s'havia
originat.

Sotmès a votació al punt primer fou aprovat amb el següent
resultat :

- Deu (10) vots a favor, cinc (5) del PSOE quatre (4) del PP.
un (1) del PAS.

- Una (1) abstenció del PP.

Sotmès a votació el segon punt no fou aprovat, el resultat de la
mateixa fou el següent;

- Un (1) vot a favor del PAS.
- Nou (9) encontre cinc (5) del PSOE quatre (4) del PP.
- Una (1) abstenció del PP.

L'acta anterior queda aprovada afaginsi el punt primer de les
observacions presentades pel Sr. Pere Trias.

ACORD CONTRIBUCIONS ESPECIALS.- El Regidor d'hisenda donar
lectura a la següent proposta;

PROPOSTA

IMPOSICIÓ I ORDENACIÓ CONTRIBUCIÓ ESPECIAL PER OBRES REMODELACIO
PASSEIG DEL REI".

_ • j T D •"
Per tal de finançar en part les obres "Remodelació Passeig
segona fases incloses en el Pla d'Obres i Serveis de 1994 en Segona
fase es proposa adoptar el següent acord;
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Ir. En compliment del que disposen els

de Llei 39/1988, de 28 de desembre reguladora de les Hisendes
Locals, i de conformitat amb el que preveu l'art. 17,1 de la
mateixa Llei, s'acorda provisionalment imposar una Contribució
especial per la realització de l'obra "Remodelació Passeig del Rei"
segona fase l'Ordenança de la qual figura com Annex del present
acord.

2n. De conformitat amb el que disposa l'art. 36 i 17,1 al qual
es refereix el punt anterior, el present acord provisional, així
com l'Ordenança fiscal anexa al mateix, s'exposaran al públic en el
tauler d'anuncis d'aquest Ajuntament durant el termini de trenta

(30) dies, comptats a partir de la publicació d'aquest anunci en el
Butlleti Oficial de la Comunitat Autònoma, a fi que els interessats
puguin examinar l'expedient i presentar les reclamacions que

estimin oportunes."

REMODALACIO PASSEIG DEL REI

import obres aport.CIM aport.CAIB AJUNTAMENT

2.FASE (POS-94) 15.993.423 12.794.738 3.198.685

COST DE LES OBRES; El cost de les obres a càrrec de 1'AJUNTAMENT es de
tres milions cent-noranta vuit mil sis-centes sis- centes vuitanta-cinc.

BASE IMPOSABLE:
La base imposable de les contribucions especials es calcula conforme

especifica l'art. 31 de la Llei 39/1988.

Del total de la aportació de l'aportació municipal que importa:

2.FASE (POS.94) 3.198.685 ptes.

La Corporació soporta 2.098.685 ptes.
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Base imposable.....••••••••• 1.100.000 ptes.

El Sr. Pere Trias pel PAS, digue que l'expedient no era legal i
entre d'altres nomana l'art. 35 de la Llei 39/1988, i que entenia que no

es podian aplicar contribucions i per tal motiu el seu vot seria en

contra, i demanar a la Secretaria que donàs lectura de l'informe emès al

respecta.

El Sr. Jaume Pou pel PP, digue que el seu grup no li donaria soport
en aquesta ocasió, ja que no es pot presentar a un Ple extraordinari i

urgent un expedient que ja du un bon parell de dies fet, que no li
pareix be que les coses es fasin tan a la atropellada, que s'ha de tenir
temps per estudiar els assumptes, encara que veu be que paguin els veins
afectats, ja que la resta del poble ha pagat pel mateix concepte, pero

que aquesta no era forma correcta.

El Sr. Sebastian Gutierrez explicar que si havia hagut de presentar
aquest expedient en tanta premura era perque degut a que la seva feina
profesional se li va complicar molt aquests dies, i li absorbí mes temps
del habitual, degut a la metereologia reinan.

El Sr. Batle en vista de que l'informe de la Secretaria omitia
l'art. 35 de la Llei 39/1988, retirar l'assumpte de l'ordre del dia a
l'espera de que per Secretaria s'ha emitis un nou informe complet al
respecta.

Un cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia, essent
les dues hores, el Sr. Batle aixeca la sessió, i per fer-hi constar el
que s'hi ha tractat, jo la Secretaria en donc fe, i amb el seu Vist-i-
Plau estenc la present Acta al lloc i la data assenyalats a
1'encapçalament.

Esporles, 29 d'octubre de 1994

Eli( B^tlé-^·y" ) La Secretaria,
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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINARIA I

CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT

EL DIA 3 DE NOVEMBRE DE 1994

Membres assistents:

Sr. Jaime Balaguer Llinàs
Sr. Francisco Ferrés Serrat

Sr. Sebastián Gutiérrez Rodríguez
Sr. Pere Trias Aulí

Sr. Jaime Pou Reinés

Sr. Vicente Cabot Comas

Sr. Francisco Tomas Rosselló

Sr. Juan Matas Albertí

Sr. Francisco Bosch Bauza

Membres que han excusat la seva assistència:
Sr. Juan Ferrà Capllonch

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les
Illes Balears, essent les denou hores dia tres de novembre de mil
nou-cents noranta-quatre, es reuneix a la Sala d'Actes de la Casa
de la Vila, en primera convocatòria, el Ple de la Corporació sota
la Presidència del Batle Sr. Guillem Bosch Costa, i amb
l'assistència dels Senyors Regidors que es relacionen a

l'encapçalament, a l'objecte de celebrar sessió extraordinaria i
urgent i en ella tractar els assumptes inclosos a l'ordre del dia,
el qual fou degudament notificat. Assisteix com a Secretaria de la
Corporacio Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo.

PRONUNCIAMENT DE L'URGENCIA DEL PLE.- El Sr. Batle somet a

votació 1'urgencia del Ple, que fou aprovada per amb el següent
resultat:

- Vuit (8) vots a favor, quatre (4) del PSOE i quatre (4) del
P.P-UM

- Una (1) abstenció del PAS.Projecte Alternatiu.
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Gutierrez Regidor d'Hisenda donar a coneixer la
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Sebastian

proposta :

PROPOSTA

IMPOSICIÓ I ORDENACIÓ CONTRIBUCIÓ ESPECIAL PER OBRES "REMODELACIO

PASSEIG DEL REI".

Per tal de finançar en part les obres "Remodelació Passeig del Rei"
Segona fase incloses en el Pla d'Obres i Serveis de 1994 es proposa

adoptar el següent acord;

Ir. En compliment del que disposen els arts. 15,1 i 34,1 i 4
de Llei 39/1988, de 28 de desembre reguladora de les Hisendes
Locals, i de conformitat amb el que preveu l'art. 17,1 de la
mateixa Llei, s'acorda provisionalment imposar una Contribució
especial per la realització de l'obra "Remodelació Passeig del Rei"
segona fase l'Ordenança de la qual figura com Annex del present
acord.

2n. De conformitat amb el que disposa l'art. 36 i 17,1 al qual
es refereix el punt anterior, el present acord provisional, així
com l'Ordenança fiscal anexa al mateix, s'exposaran al públic en el
tauler d'anuncis d'aquest Ajuntament durant el termini de trenta
(3D) dies, comptats a partir de la publicació d'aquest anunci en el
Butlleti Oficial de la Comunitat Autònoma, a fi que els interessats
puguin examinar l'expedient i presentar les reclamacions que
estimin oportunes."

REMODALACIO PASSEIG DEL REI

import obres aport.CIM aport.CAIB AJUNTAMENT

2.FASE (POS-94) 15.993.423 12.794.738 3.198.685

COST DE LES OBRES: El cost de les obres a càrrec de 1'AJUNTAMENT es de
tres milions cent-noranta vuit mil sis-centes sis- centes vuitanta-cinc.
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BASE IMPOSABLE;

La base imposable de les contribucions especials es calcula conforme
especifica l'art. 31 de la Llei 39/1988.

Del total de la aportació de l'aportació municipal que importa:

2.FASE (FOS.94) 3.198.685 ptes.

La Corporació soporta 2.098.685 ptes.

Base imposable 1.100.000 ptes.

El Sr. Jaume Pou digue que donava soport a aquest acord, perque

creu que ha de ser així, i que el Ple passat si no ho va soport, no era
en fins electoralistes com a es va dir si no perque no li agraderen les
formes en que es va dur a terme.

Així mateix demana que es donin facilitats de pago els efectats, en
dues vegades o qualque cosa així.

El Sr. Sebastian Gutierrez, digue que sempre s'ha endonaven, quan
es tractava de aquests tipus de pagaments.

Sotmès a votació es aprovat amb el següent resultat:

- Nou (9) vots a favor, quatre (4) del PSOE, cinc (5) del PP.

- Una (1) abstenció del PAS.

Un cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia, essent
les set hores i quinze minuts, el Sr. Batle aixeca la sessió, i per fer-
hi constar el que s'hi ha tractat, jo la Secretaria en donc fe, i amb el
seu Vist-i- esent Acta al lloc i la data assenyalats a
1'
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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINARIA

CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT

EL DIA 29 DE NOVEMBRE DE 1994

Membres assistents:

Sr. Jaime Balaguer Llinàs
Sr. Juan Ferrà Capllonch
Sr. Francisco Ferrés Serrat

Sr. Sebastián Gutiérrez Rodríguez
Sr. Pere Trias Aulí

Sr. Jaime Pou Reinés

Sr. Vicente Cabot Comas

Sr. Francisco Tomas Rosselló

Sr. Juan Matas Albert!

Sr. Francisco Bosch Bauza

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les
Illes Balears, essent les nou hores del dia vint-i-nou de
novembre de mil nou-cents noranta-quatre, es reuneix a la Sala
d'Actes de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple de
la Corporació sota la Presidència del Batle Sr. Guillem Bosch

Costa, i amb l'assistència dels Senyors Regidors que es relacionen
a l'encapçalament, a l'objecte de celebrar sessió ordinària i en

ella tractar els assumptes inclosos a l'ordre del dia, el qual fou
degudament notificat. Assisteix com a Secretaria la de Corporació
Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo.

ACTA ANTERIOR." Es dona per llegida l'acta de la
sessió extraordinària celebrada dia 29 d'octubre de 1994 i la de
dia 3 de novembre de 1994, còpia de la qual fou entregada
juntament amb la convocatòria d'aquesta sessió.

El Sr. Sebastian Gutierrez demanà es modificas l'acta de dia
tres de Novembre amb el següent sentit:

"el punt segon, que comença diguent que una vegade disipadesles dubtes, referents a les manifestacions del Sr. Pere Trias, de1 oportunitat i competència o no del cobrament de contribucions
especials , comprovat, segons l'informe de Secretaria, que a la
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convocatoria del Pla d'Obres i Serveis per a 1994 8,,.usu 1 a 11®
hi esta contemplat, que serà la Corporació corresponent
l'encarregada de tramitar, gestionar i recaudar les contribucions
especials, es pot tornar a sometre al Ple de la Corporació
l'asumpte."

Sotmès a votació es aprovat, resultat de la mateixa;
- Vuit (8) vots a favor, tres (3) del grup municipal PSOE, un

(1) del grup municipal PAS i quatre (4) del grup municipal PP.

DECRETS.- A continuació es dona compte de les
resolucions de Batlia del mes de novembre.

CORRESPONDENCIA I DISPOSICIONS OFICIALS.- A

l'apartat de correspondència per part de Secretaria es dona compte
de les següents:

- Conselleria de Cultura, Educació i Esports, (registre
d'entrada num 2715, de 21.11.94) convida a les jornades per

promocionar la temporada d'hivern, en torn al fet esportiu.

- Atenció Primària, (registre d'entrada num. 2746 de 25.11.94)
ens envien còpia del Programa d'Atèncio Domiciliària que es dur a
terme per part dels professionals que treballen a l'Atenció
Primària de la zona Bàsica de Salut.

A.P.A, (Registre d'entrada num. 2738 de 24.11.94) comunica
la seva decisió de deixar d'organitzar la Calvacada dels Reis
Màgics.

Consell Insular de Mallorca, se'l convoca a la reunió a la
Llar de Joventut per tractar de temes d'obres municipals.

Grup de Pares de 1'Escoleta Municipal d'Esporles, (registre
d entrada num. 2748 de 25.11.94), sol.liciten parlar amb l'entitat
gestora per poder tenir una millor coordinació.

MOCIO AL FONS MALLORQUÍ DE SOLIDARITAT I COOPERACIO
ftL DESENVOLUPAMENT.- El regidor Pere Trias Aulí dona lectura a la
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El Ple de l'Ajuntament d'Esporles va acordar adherirse a la

campanya Mallorca Solidària Cap al 0,7%, havent dotat les
corresponents partides pressupostàries els anys 1993 i 1994.
A finals de l'any 1993, i com un dels resultats de la campanya

Mallorca Solidària va constituir el consorci "Fons Mallorquí de
Solidaritat i Cooperació al Desenvolupament" amb l'objetiu de
coordinar les ajudes de les Administracions Públiques i de les
entitats privades de Mallorca al Tercer Mon. Son membres

constituents del consorci; el Consell Insular de Mallorca, els
ajuntaments de Binissalem, Escorca, Felenaitx, Lloret de
Vistalegre, Llubí, Llucmajor, Marratxí, Palma, Santa Maria del
Camí, Selva, Sencelles, Sineu i l'organització no governamental
Justícia i Pau i el Departament d'inmigració d'UGT-Comerç.

Per això es formula la següent proposta d'acord de Ple;

1." Manifestar l'adhesió d'aquesta Corporació al Fons
Mallorquí de Solidaritat i Cooperació al desenvolupament i acceptar
els seus estatuts.

2.- Assumir el compromís de dotar pressupostàrlament una

partida, per aportació anual al Fons Mallorquí, amb destinació al
finançament de projectes prèviament aprovats pels membres del
Consorci en Assemblea General.

3.- Expressar la voluntat d'incrementar les responsabilitats
econòmiques d'aquest Ajuntament vers el Tercer Món, fins arribar
com a minim al 0,7% del pressupost oridinari recomanat per les
Nacions Unides, abans de l'any 2.000.

4.- Designar al Batle D. Guillem Bosch Costa com a

representant de l'Ajuntament davant el Fons Mallorquí de
Solidaritat i Cooperació al Desenvolupament.

5. Notificar aquests acords al Fons Mallorquí de Solidaritati Cooperació al Desenvolupament.
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Sotinés a votació ©s aprovat per unanimitat.

COMPTE GENERAL PRESSUPOST 1993.- El Sr. Sebastian

Gutierrez Rodriguez dona lectura a la següent proposta:

" Vist que la Comissió de Comptes d'aquest Ajuntament informa
favorablement el Compte General del Pressupost de 1993, i queda
exposat al públic durant quinze dies i vuit mes, d'acord amb l'art.
193 de la LLei 39/1988, durant els quals el Sr. Pere Trias, Regidor
d'aquest Ajuntament ha presentat les al·legacions que s'adjuntan i
vist l'informe de la Secretaria-Interventora d'aquest Ajuntament,
propós que es torni a dur a la Comissió de Comptes per a la seva

nova informació i al mateix temps es consideri en part les
esmentades al.legacións, amb el sentit següent:

a) Referent al punt 1. posa una diligencia aclaratoria, no
rectificadora.

b) En quant al punt 2. d'acord amb l'art. 193 de la LLei
39/1988 L.R.H.L. i disposició transitòria novena de la Llei 39/1992
L.P.G.E. hauria de haver-se presentat el compte a la Comissió abans
del dia 1 de Agost i sometrer-la al Ple de la Corporació per a la
seva aprovació, si fa el cas, abans de l'I de desembre, per tant
afectivament respecte del primer termini es presenta amb
endarreriment. Pero pel que fa el segon no.

c) Pel que fa el punt 3, la documentació esmentada existeix,
1 únic que manca, i s'inclou es la conciliació esmentada.

d) Al punt 4. es cert que falta actualizar 1 ' inmovilizat
material, pero també no es meyns cert, que de tots es conegut que
aquest Ajuntament esta realitzant les tasques oportunes per dur a
terme 1 inventari i fins que aquest no estigui totalment acabat no

podrà reflectir i pel que fa a la segona part del punt esmentat
una cosa dura a 1'altre.

e) Respecte del punt 5. es corecte, pel que no procedeix
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esmena.

f) Punt 6. el Reglament Orgànic Municipal fou derogat, pel Ple

d'aquest Ajuntament en sessió celebrada el dia 25 de febrer de

1992, quedant subjecte aquesta Corporació a allò establert al

R.O.F., R.D.2568/1986. Pero també es cert que pareix que es

refereix a l'art. 13 del R.O.F., i en aquest cas es correcte ja que

s'ha pagat conforme a l'acord del Ple d'aquest Ajuntament.

El Sr. Pere Trias, digue que en part estava satisfet, però de
les al. legacions que no s'recepten, com el dubtós cobro i cobrament
d'dalts càrrecs, pensa que encara que no sigui aquest el moment més
adecuat, amb aquesta aptitud no es resol mai, i es com el peix que
es mosega la coa, ja que no es troba el moment oportú per resoldre.

El Sr. Sebastian Gutierrez digue, que el Sr. Trias reconeixia
que aquest efectivament no era el moment, i que per part seva ho
tenia previst contemplar-ho a les bases del pressupost de 1995, i
que si no ho havia fet abans, era perque tenia altres urgències.

Sotmès a votació, es aprovada, el resultat de la mateixa fou;
- Cinc (5) a favor de PSOE.
- Un (1) en contra del PAS.Projecte Alternatiu.
- Cinc (5) abstencions de PP.

GOVERN BALEAR
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MOCIO TRANSPORT ESCOLAR ESPORLES PALMA. El Sr.
Trias Auli, regidor, dona lectura a la següent proposta.

"El transport escolar Esporles-Palraa per alumnes de Secundària
està subvencionat per l'Ajuntament i organitzat pels p
alumnes afectats. Cada any els pares dels alumnes a
d'organitzar dit transport, baguent de figurar com a contra
del trasnport amb les dificultats que això comporta.^ a gramajoria dels alumnes no solen utilitzar dit transport mes
anys seguits, per lo que cada dos anys diferentes personesd'encarregar de la contractació de dit servei. El

n

r^arPS af©Ct3.tS
contractació bàsicament es el següent; eu P
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(normalment dues persones) contracten el servei per a tot el curs,

cobrant dels altres pares i liquidant al transportista. Com es pot

intuir existeixen molts de problemes, responsabilitat dels pares

que contractes, com es distribueix la subvenció municipal, que

passa en el cas de baixes durant el curs,...

Existeixen diversitat de solucions: establiment per part de
l'Ajuntament d'un bonus-bus utilitzable en qualsevol horari,
contractació d'una linea específica de transport escolar,....

L'Ajuntament creim que ha d'intervenir per tal d'evitar la
problemàtica administrativa-legal a que es veuen abocats els pares

dels alumnes que utilitzen dit servei de transport escolar.

Per això propos al Ple l'aprovació de la següent proposta:

1.- El Ple de l'Ajuntament insta a la Comissió de Govern

perque s'iniciï l'expedient de contractatació, i en el seu cas

d'establiment del preu públic corresponent, del servei de transport
escolar Esporles-Palma per alumnes de Secundaria, mitjançant el
sistema que, juntament amb els pares afectats es consideri més
convenient: bonus-bus, linea pròpia de transport escolar,
combinació dels dos sistemes, etc....

2.- Un representant de cada partit polític i un o dos
representants dels pares que estudiaran aquest tema.

Sotmès a votació es aprovat per unanimitat.

MOCIO REFERENT AL REPETIDOR DE TV.- El Sr. Pere Trias
Aulí, regidor, dona lectura a la següent proposta:

Vista la situació existent amb relació a l'expedient de
declaració d'utilitat pública del projecte d'instal.lació d'un
centre reemisor de TV a la zona coneguda com El Cor de Jesús,
promogut per l'Ajuntament d'Esporles, després de l'opinió
expressada per:

- Retevisión (Registre d'entrada 10-08-91 num 1964), que entretres diu: consideramos que este emplazamiento (monumento Corazón
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- Les conclusions de l'informe d'impacte ambiental realitzat

a sol·licitud del Consell Insular de Mallorca, que s'adjunta a la

proposta i que entre altres diu: "Consideramos que la justificación
aportada sobre el emplazamiento elegido no es suficiente, dado que

la LEW permite la ubicación de infraestructuras en ANEI cuando

necesariamente se tengan que ubicar (art. 11.b). Se considera
conveniente el estudio, aportando la suficiente información, de que

ambientalmente no existen lugares más idóneos, y al menos que no

sean ANEI de alto nivel de Protección y con menor importancia
paisajística que la del punto escogido."

- Els acords del Comité d'Estudis d'Impacte Ambiental de la
Conselleria d'Obres Públiques i Ordenació del Territori del Govern
Balear (reunió de dia 11-7-94).

D'acord amb alio previst a la "Ley 7/85 reguladora de las
Bases de Régimen Local":

I!'
l<.

- art. 53 Las corporaciones podrán revisar sus actos y
acuerdos. . .

art. 10: La Administración Local y las demás
Administraciones públicas ajustarán sus relaciones recíprocas a los
deberes de información mutua, colaboración, coordinación,....

1.- Que es reclami al Consell Insular de Mallorca l'expedient
de declaració d'utilitat públi ca del projecte d'instal.lació d'un
centre reemisor de TV a la zona coneguda com El Cor de Jesús,
promogut per l'Ajuntament d'Esporles.

2.- Que s'agilitzin al màxim les gestions per tal de fer
possible la instal.lació del repetidor a la zona indicada per
Retevisión complint tots els processos que legalment siguin
exigibles.

^ Per altra part i a efectes de poder clarificar la discussió de
^ proposta sol.licit que s'adjunti a la proposta presentada una

P ® tota la correspondència (entrada i sortida) existent amb
ació al tema del Repetidor de TV.
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El Sr. Pere Trias defensa la seva Moció dient que els

representants de RTV, descartaven totalment, colocar el repetidor
al Cor de Jesús, no sap quins problemes pot haver. Respecta del
projecte que es va fer abans es una responsabilitat política, la
despesa feta, ja que l""administració ha de cercar la sol.lució mes
adecuada amb el cost mínim i com es que quant es va fer la proposta
no s'^havian cercat altres alternatives.

El Sr. Batle li respongué, que respecta de l'acord, no es

tractava de cap acord irregular, com ell volia insinuar, sino d'duna

opció politica refrendado per 10 vots a favor i un en contra. I que

feia molt de temps que l'^Ajuntament feia gestions en RTV per dur a

bon termini la referida instal·lació, que el projecta ha servit i
molt com a base i per tal els dobers han servit no s'^han tirat.

El Sr. Jaume Pou digue, que no entraria en debat, pero que

donade la importància del tema, dirà que si el posar una antena a
un lloc redunda en benefici del poble ell ho apoiarà, i que a més
volia fer notar que els repetidors estan permesos a llocs amb la
mateixa qualificació urbanistica.

El Sr. Sebastian Gutierrez, digue que s'havia parlat molt del
proyecte i que volia fer constar que aquest havia servit entre
d altres coses, perque RTV, es prengues el tema seriosament, i
donat que s"^ha sembrat el dubte respecta de l"^interes en que el
projecte no es conegues, digue que va ser l'^equip de Govern, el
que va enviar l'^estudi a RTV, i que no s'^ha de descartar de moment,
el lloc de la colocació ja que la nova ubicació, es propiedad
privada i de moment no hi ha un acord, per consiguient un procés
j V ,

^

expropiació podria allargar bastant el tema. Tambe volgué remarca
que s estava basant amb intencionalitats i que de moment no hi
bavia cap acord en firme respecta de la colocació del repetidor i
creia mes oportú esperar al resultat final per prende una decisió,

que aixo li consta ja que va venir el Delegat de RTV a explicare,
osa que va constar bastant aconseguiro, i donat que va deixar una
formació bastant clara, no omitiguem en la seva explicació el que

no ens interesa.
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Sotmès a votació, no va ser aprovat, el resu

fou:
- Un (1) a favor de PAS. Projecte Alternatiu.
- Deu (10) en contra cinc (5) del PSOE i cinc (5) del PP.

57048 c

la mateixa

MOCIO AL PROJECTE "CENTRO SALUD Y BELLEZA".- El Sr. Pere

Trias Aulí, regidor dona lectura a la següent proposta:

El 18-7-86 va esser declarat d'Ínteres social el projecte de
"Centro de Salud y Belleza Canet", promogut per l'entitat Spa Canet
Palace, S.A. Fins ara no s'han iniciat les obres. Actualment la

legislació referent a 1'Ínteres social caduca als 6 mesos de la
seva concessió. A més existeix, al manco una sentència del T.S.J de
Balears a on es diu clarament que un centre de les mateixes
característiques com el que es te previst a Canet NO TE INTERES
SOCIAL.

L'expedient de "Canet" esta plegat d'irregularitats.
Per altra part la Comissió de Govern ha concedit diverses

prorrogues per a l'inici de l'obra, encara que la sol. licitud de
prorrogues es presentas fora de plaç, i per motius tant pergrins
com: "demora en la firma del convenio de agua entre Ayuntamiento y
Canet Palace, S.A (que no es la societat que ha sol.licita el
permís d'obres), "existencia de arrendamiento parcial de las casas
de Canet (29-1-94)", quan hi ha sentencia favorable (perque surti
l'arrendatari) a Canet Palace SA desde dia 28-4-93.

Actualment totes les prorrogues concedides estan caducades (la
darrera ha caducat el 29-9-94).

Per tant es proposa al Ple:

1. Instar a la Comissió de Govern que iniciï l'expedient de
caducitat del projecte "Centro de Salud y Belleza Canet".

2» Sol·licitar l'anul.lació de la declaració d'interés
social.

Sr. Pere Trias defensar la seva moció diguent, que la
Paper transcripció acords i resolucions



#^^057049 c

GOVERN BALEAR

3nsellena de Governació ^

llicència estava caducada, i que el que no li agradava el seu grup

era el projecte, que si es modificava el volum, i es tornava a fer
d'una altre manera adaptat a les circunstàncies actuals, seria un

altre cosa, i que s'havian donat prorrogues per cosas com,
sentencia de sortida de l'arrendatari etc. i que a més hi havia una

sentència del tribunal superior denegant algo del mateix tipus.

El Sr. Batle li digue que el seu grup estava a favor del

projecte i que la llicencia no estava caducada d'acord amb la llei
de disciplina urbanística, i que a més es podia donar el cas que

visitada l'obra que hagués començat a fer algo. Que anomanar una

sentencia era extrepolar cosas ja que segons el cas es sentencia.

El Sr. Jaume Pou digue que el seu grup era favorable aquest
projecta, i que no entreria a l'aspecte legal, pero que el seu grup

apoiava que es dugués a termini.

Sotmès a votació, no va ha ser aprovat, el resultat de la
mateixa fou:

- Un (1) a favor de PAS. Projecte Alternatiu.
- Deu (10) en contra, cinc (5) del PSOE i cinc (5) del PP.

FESTES LOCALS.- El Sr. Batle, a continuació procedeix a
donar lectura de la proposta de la comissió informativa, que

resolgue informar favorablement, que les dues festes a triar per
1 ajuntament fosin les següents:

Dia 17 d'abril de 1995, dilluns de Pasqua.
Dia 29 de juny de 1994, Sant Pere.

Sotmès a votació es aprovat per unanimitat.

MOCIO REFERENT A LES DESPESES DE MANTENIMENT I
CONSERVACIÓ DEL COL.LEGI PUBLIC GABRIEL COMAS I RIBAS I A
L'adquisició del solar QUE OCUPA.- El Sr. Pere Trias Aulí dona
lectura a la següent proposta:
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El Col·legi Públic Gabriel Comas i Ribas es un Col·legi Públic

Comarcal al qual assiteixen alumnes dels municipis d'Esporles s'ha
fet càrrec de les despeses de manteniment i conservació, així com

de l'adquisició del solar que ocupa el dit Col·legi·
Segons els art· 23^2 i Sl.l de la "Ley de Enseñanza Primaria

de 2.2.61", art· BB·a) i Disposició Final 4® de la "Ley General de
Educación de 4-8-70" les despeses de manteniment i conservació, en

el cas de Col·legis comarcals, corresponen a les Diputacions
Provincials•

L'art· 52 del Decret 2-2-67 (Texto refundido Enseñanza

Primaria) diu;
"La conservación, reparación y vigilancia de todos los

edificios públicos escolares•••• , independientemente del régimen
seguido en su financiación, así como la limpieza y suministros de
agua, electricidad y calefacción de las Escuelas correrá a cargo de
los Municipios,....

En el caso de Escuelas comarcales,•• • con asistencia de niños
de disntintos Ayuntamientos, estas atenciones serán cubiertas
por las Diputaciones, que podrán concertar un sistema de
colaboración con las Corporaciones afectadas" •

El Consell Insular de Mallorca va assumir les funcions,
competències i serveis de la "Diputació Provincial de Baleares",
(art. 1 del R.D num. 2873/79 de dia 17-12-79).

Diverses sentencies del "Tribunal Supremo" (31-12-86 , 1-12-
93) confirmen clarament la vigència d'aquestes disposicions.

Per això proposo al Ple;

!■- Sol·licitar al Consell Insular de Mallorca el
reintegrament a l'Ajuntament d'Esporles de les quatitats satisfetes
per aquest en concepte de despeses de manteniment i conservació (es
a dir. conservació, reparació, vigilància, neteja, subministres

aigua, electricitat, calefacció ) del Col·legi Públic
Comarcal Gabriel Comas i Ribas, corresponents als darrers cinc anys

9ue a partir d'ara es faci càrrec el Consell Insular de Mallorca
de dites despeses.

2.- Sol.licitar al Consell Insular Mallorca
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sistema de col·laboració amb l'Ajuntament d'Esporles per tal de dur
a terme les atencions previstes a la legislació vigent respecte al
Col·legi Públic Gabriel Comas i Ribas, respecte al manteniment i
conservació i respecte a l'adquisició del solar que ocupa

l'esmentat Col·legi·

El Sr· Batle proposa que es deixas l'^asumpte damunt la taula,
a l""espera de fer-ne un estudi serios, el que va pareixer be a la
resta del consistorio

MOCIO DECLARACIÓ UNIVERSAL DELS DRETS HUMANSo- El Sr •

Viçens Cabot Comas regidor demana que es tractas per urgència la
moció, sotmès a votació es aprovat per unanimitat, i seguidament es

dona lectura a la següent proposta;

El 10 de diciembre de 1948 las Naciones Unidas aprobaron la
"Declaración Universal de los Derechos Humanos" •

Conviene recordar esta fecha y su significado pues, nunca
hasta entonces, se había producido una enumeración tan completa,
detallada y minuciosa de los derechos que corresponden a la persona
humana y que son consecuencia directa de su dignidad· Esta
Declaración, cuyo XLVI aniversario se celebra en estas fechas,
culmina el largo camino de la Humanidad en su tortuoso recorrido de
afirmación de los derechos elementales de los seres humanos a la
libertad y a la igualdad· Fue precisamente la Declaración de 1948
la que aplicó esos conceptos a todos los hombres y a todas las
mujeres del mundo, cuando todavia estaba reciente en la memoria de
los pueblos las sangrientas hecatombes de las dos Guerras
Mundiales, en las que se había dado una violación sistemática de
los derechos de la persona humana• Y fue también la Declaración de
1948 la primera en exigir el respeto a esos derechos por parte de
los gobernantes•

bas Naciones Unidas quisieron que la observancia de los
erechos humanos se convirtiera en un principio real de actuación

parte de los Estados, a través de compromisos claros y
gibles. Por significativo el hecho de que uno de los

P imeros actos internacionales de Adolfo Suárez como Presidente del
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Gobierno fuera acudir a Nueva York en 1976 para firmar, en nombre
de España, la Declaración de 1948. Ese gesto ya presagiaba y
encarnaba la voluntad de todos los españoles de recuperar la
plenitud de sus derechos ciudadanos. La Constitución de 1978, el
marco de nuestras libertades, vino asi a reconocerlas y a consagrar

de dia la existencia de una democracia basada en los ideales y en

los principios que, treinta años antes, había proclamado la O.N.Ü.
a través de esta "Declaración Universal de los Derechos Humanos"
que hoy queremos conmemorar.

Pero el recordatorio de ese día en que fue formulada y que

celebramos bajo el adecuado título de "Día Internacional de los
Derechos Humanos" no debe hacernos olvidar las obligaciones que a

todos nos competen para que la dignidad de la persona sea

permanentemente reconocida entre nosotros y progresivamente asumida
por todos aquellos, desgraciadamente muchos, que todavía no la
aceptan.

Varios son los acontecimientos positivos que desde 1948 hasta
acá han contribuido a mejorar la situación de la persona humana y

de sus derechos. Pero ciegos seríamos si no contempláramos con

horror la continua violación que en muchas partes del mundo se

sigue practicando contra los derechos de millones de seres humanos;
las torturas, las guerras, las violencias múltiples, la vejación,
el hambre, la miseria, siguen golpeando de manera inmisericorde a
un impresionante número de nuestros semejantes.

Aquí mismo, en España, en nuestros campos y ciudades, no
podemos sentirnos satisfechos del trato que reciben los
necesitados, los desheredados de la fortuna, los marginados, los
gue tienen que sufrir en sus carnes los embates irracionales del
racismo,de la xenofobia, de la intolerancia o del sexismo. Es
todavía largo el trecho que todos debemos recorrer, dentro y fuera
de España, para que los derechos humanos lleguen a convertirse,
como quiso la Declaración de 1948, en la pieza clave para la
construcción de un mundo libre y en paz, porque sólo en el respeto

la libertad humana podremos conseguir una verdadera paz.

Por ello, el Grupo popular propone la adopción de los
siguientes ACUERDOS:
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PRIMERO.- Proclamar la adhesión de esta Corporación a la

celebración del "Dia Internacional de los Derechos Humanos", que

tendrá lugar el próximo 10 de diciembre, en los términos en que se

recoge en la exposición de esta Moción.

SEGUNDO.- Reclamar del Alcade-Presidente de esta Corporación

que, en el uso de sus atribuciones y mediante Bando, se de a
conocer a todos los vecinos esta conmemoración y su significado

para que, conjuntamente y en armonía con nuestros familiares,
amigos y conciudanos, sigamos construyendo una comunidad dentro de
la sociedad española y de la comunidad internacional,
progresivamente más libre, más justa, más igual y más fraterna.

Sotmès a votació es aprovat per unanimitat.

057053 c

PROGRAMA DE SALUT BUCODENTAL D'ESPORLES.- El Regidor de
l"^area de sanitat, presenta el programa de salut bucodental
d'Esporles en colaboració entre l'Ajuntament i l'Insalud.

La corporació es donar per asabentada.

PRECS I PREGUNTES." El Sr. Jaume Pou, digue que havia rebut
queixes de distins ciutadans, respecta de les orquilles colocades
a la sortida de can Campos, ja que dificultaven la sortida als
vianans.

El Sr. Juan Ferra li respongué que si realment feien nose, es
barataria per un piló.

El Sr.Jaume Pou digue, que fa un mes un ciutadà d'^Esporles, li
esposa queixes de la linea d"^autobuses, Esporles-Palma, ja que no
pase devagades per Establiments.

El Sr. Batle li respongué que 1*^3juntament no havia rebut cap
queixa.
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El Sr.Pere Trias, demaná que perque no es va celebrar el

darrer Ple per falte d'assitencia, si el regidors hi eran.

El Sr. Jaume Balaguer digue, que si hi eran, no entraren a la

sala d'actes i per tal no hi va haver quorum.

El Sr. Pere Trias demanar el perque no s'havia contractat el

Pla d'equipaments esportius.

El Sr. Juan Ferra contesta, que hi havia hagut deficiencies,
tais com la manca del visat del projecte, etc. però que ja estava
solucionat que pensava que entre el mesos de desembre i gener

s'hauria contractat.

El Sr. El Sr. Pere Trias demana, que es sol.licitas a

l'organisme pertinent la neteja del torrent. I que tambe es

sol.licitas de l'organisme pertinent, pasos zebra als llocs
perillosos de la carretera i un disco lluminós de limit de
velocitat.

El Sr. Batle li respongué que ja s'havia sol.licitat, sense
resposta positiva.

El Sr. Pere Trias, demana perque clases d'informàtica o angles
no 1 SI F.P.l. si?, perque es pensa que es mes important?, perque
no s'ha assabentat el Ple d'aquest canvis?

El Sr. Ferres li respongué perque s'havia establert una escala
àe prioritats.

Un cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia,
essent les vint-i-dues hores i cinquanta minuts, el Sr. Batle
aixeca la sessió, i per fer-hi constar el que s'hi ha tractat, jo

Secretaria en dono fe, i amb el seu Vist-i-Plau estenc la
present Acta al lloc i la data assenyalats a l'encapçalament.

Esporles, 29 de novembre de 1994
El Batle, La Secretaria,
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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINARIA

CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT

EL DIA 20 DE DESEMBRE DE 1994

Membres assistents:

Sr. Jaime Balaguer Llinàs
Sr. Francisco Ferrés Serrat

Sr. Sebastián Gutiérrez Rodriguez
Sr. Pere Trias Aulí

Sr. Jaime Pou Reinés

Sr. Juan Ferrà Capllonch
Membres que han excusat la seva assistència:
Sr. Vicente Cabot Comas

Sr. Francisco Tomas Rosselló

Sr. Juan Matas Albert!

Sr. Francisco Bosch Bauza

!

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les Illes
Balears, essent les devuit hores dia vint de desembre de mil nou-

cents noranta-quatre, es reuneix a la Sala d'Actes de la Casa de la
Vila, en primera convocatòria, el Ple de la Corporació sota la
Presidència del Batle Sr. Guillem Bosch Costa, i amb l'assistència
dels Senyors Regidors que es relacionen a l'encapçalament, a
l'objecte de celebrar sessió ordinaria i en ella tractar els
assumptes inclosos a l'ordre del dia, el qual fou degudament
notificat. Assisteix com a Secretaria de la Corporacio Sra. Maria
Dolores Sureda Trujillo.

acta anterior.- Es dona per llegida 1'acta de la sessió
ordinària celebrada dia 29 de novembre de 1994, còpia de la qual
fou entregada juntament amb la convocatòria d'aquesta sesssió.

El Sr. Jaume Pou, demanar que es rectificas els precs i preguntes,
n demanar, que el C/ Major es posas una protecció, no que es

llevas.
Sotmesa a votacio l'esmentada rectificació fou aprovada per

unanimitat.
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Sotmesa a votació l'aprovació de 1'acta anterior fou aprovada
per unanimitat.

El Sr. Jaume Pou demanar la paraula per posar en coneixement de
la Corporació , que Al Sr. Bosch, membre d'aquest Consistori, avui
a la mateixa hora se li rendeix un homenatje, i demanar si els Srs.

Regidors coneixien tal eventualitat, i si la coneixien perque es

convoca el Ple a la mateixa hora?.

El Sr. Batle digue que no havia tingut coneixement, de

l'homanatje i le resta dels regidors així es manifestaren.

El Sr. Pou digue que si havien estat convidada, a la qual cosa,

li va respondre el Sr Gutierrez, diguen que aquell mateix matí
havien duit una invitació, i que per tant ja havia fet tard.

PLA D'EMERGENCIA.- El Sr. Batle donar a coneixer el pla
d'emergencia municipal per el municipi d'Esporles, realitzat per el
Enginyers Assesors, S.L.

El Sr. Pou demanar si li podien donar informació damunt
l'esmentat pla.

El Sr Batle, li destacar els punts mes importants del mateix.

Sotmès a votació fou aprovat per unanimitat.

PRESSUPOST DE 1995.- El Sr. Sebastián Gutierrez, proposa
el Ple de la Corporació la aprovació del pressupost per 1995 i la
plantilla, al mateix temps dona cumplida informació del contingut
i forma de aquest, es resum del que es el següent:

PRESSUPOST PROPI 1995

C ft PIT O L S ECONOMICS

ingressos
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I IMPOSTS DIRECTES 50.025.000
II IMPOSTS INDIRECTES 8.069.000

III TAXES I ALTRES INGRESSOS 56.808.000
IV TRANSFERÈNCIES CORRENTS 53.128.000

V INGRESSOS PATRIMOLNIALS 750.000
VII TRANSFERÈNCIES DE CAPITAL 2.000

total 168.782.000

DESPESES

'ITOL I PERSONAL 60.995.090
II BENS CORRENTS I SERVEIS 55.551.652

III FINANCERS 4.474.366
IV TRANSFERÈNCIES CORRENTS 19.991.341
VI INVERSIONS REALS 21.658.857
IX PASSIUS FINANCERS 6.110.694

total 168.782.000

PLANTILLA PERSONAL
'cord amb allò disposat a l'article 90 de la Llei 7/85 de 2 d'abril,

I adora de les Bases del Règim Local, es relaciona la plantilla de
•sonal de l'Ajuntament D'Esporles:

funcionaris
p , Places Grup Nivell Vacants ActualEscala habillt.caràcter nacional
secretari- interventor 1 b 17 - i

d'Administració General
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b) Subescala Administrativa
administratiu
administratiu
administratiu

c) Subescala auxiliar
AUXILIARS ADMINISTRATIUS

Escala d'Administració Especial

b) Subescala Serveis Especials
b) Clase Policia Local i Auxiliars
AUXILIARS POLICIA LOCAL

d) Personal d'oficis

OPERARI

PERSONAL LABORAL

Contractes indefinits

CAPATAÇ
OFICIALS lera

OFICIAL lera Serv. Tènic. ....

PEO

NETEJADORES

administratiu- recaptador
BIBLIOT. (5/8) ASSES.CULTURAL( 3/8 jor )
arquitecte (l/8jornada)
coordinador esportiu
auxiliar administratiu

057058 c

1 C 16 - 1

1 C 12 - 1

1 C 10 1 -

1 D 9 - 2

2 E 9 - 2

1 E 5 - 1

1 - - - 1

2 - - - 2

1 - - - 1

1 - - - 1

3 - - 1 2

1 - - - 1

1 - - 1 -

1 - - - 1

1 - - 1 -

1 - - 1 -

Contractes temporals
auxiliar administratiu
AUX. ADMINISTRATIU Dispen.Mèdic

TEJADORA Dispensari Mèdic . .

treballadora familiar.
PEO . .

_ ....
coordinardor esportiu

1

1

1

1

1

1

1

1

1

1

1

personal eventual
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El Sr. Batle donar lectura a la Memoria del mateix.

El Sr. Pou, demanar informació damunt l'impost de construccions i despeses
'erses, pel que fa els bombers li pareix molt bé, ell ja o volia fer el primer
'. Pero el que si digue que notava a faltar era la posible despesa de les
:oles velles, pero que en conjunt li pareixien bé, llàstima que no hi fossen la
;ta del seu grup, pero que ell els votaria a favor.

El Sr. Gutierrez, li donar les pertinents explicacions, i pel que fa a les
loles Velles, el Sr. Juan Ferra, donar a coneixer els contactes que havia tingut
> el Consell Insular, cosa que li va pareixer insuficient el Sr. Pou, i que el

Ferra explicar dient que els tècnics del Consell Insular no estavan capacitats
■

mes, que la resta s'hauria de contractar en personal qualificat, cosa que

iriminar el Sr. Pou i el Sr. Trias dient que aquest estudi només seria una

iorraació mes, pero no la necessària.

El Sr. Trias digue; referent a la partida 4-21 vivienda i urbanisme, per que

duplicava. Partida 4-22 benestar comunitari,també pujava un milió dues-centes
. pessetes mes. Que el Cementeri no li pareixia be que el 50% 1'aportas
Ountament, en quant el dubtós cobro li pareixia molt complicat, i que notava
altar la regulació de les indemnitzacions dels regidors, no li pareixien be les
isas amb l'aprovació del pressupost, pel que fa a les retribucions del personal
neteja li pareixia una puja només testimonial, respecte de les Escoles Velles
s ha de fer res li pareix insuficient, i no veu contemplat el despesa del
'lleti informatiu que fa tant de temps es va aprovar, demanar que si s'havia
idquirir un equip de so que abans es parlas amb les assosiacions que el solen
•litzar per no repetir material. També nota a faltar la plaça de conserge.

Sr. Gutierrez li contestar: Que el conserge, es contractaria una vegada es
L equip de so li pareix be consultar als usuaris, la puja de les

res s ha anat fent gradualment i en l'actualitat ja estan equiparades els

a ^ gue havia partida pel butlleti, respecte de les Escoles Velles com que era
^ ^ la qualsevol previsió que només es deixava la partida oberta, i pel que

'essa ■ l'expedient ha estat a la seva disposició amb l'antalacióper estudiar-ho, no com a les seves mocions que es presenten a vegades
Poquet abans del Ple.

Sotmès a vn·har.·íAi-acio, es aprovat, el resultat de la mateixa fou:
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- Sis (6) vots a favor, cinc (5) del PSOE i un (1) del PP.
- Una (1) abstenció del PAS.Projecte Alternatiu.

Un cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia, essent les set
•es i trenta cinc minuts, el Sr. Batle aixeca la sessió, i per fer-hi constar

que s'hi ha tractat, jo la Secretaria en donc fe, i amb el seu Vist-i-Plau
:enc la preseTit Acta al lloc i la data assenyalats a l'encapçalament.

/ Esporles, 20 de desembre de 1994
/ , El BatVe, La Secretaria,
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- Sis (6) vots a favor,
- Una (1) abstenció del

cinc (5) del PSOE i un (1) del PP.

PAS.Projecte Alternatiu.


